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BRM.0002.7.2015                                          

PROTOKÓŁ Nr X.2015 

z sesji Rady Miejskiej w Pruszkowie w dniu 27 sierpnia  2015 r. 

Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 17.00 w sali konferencyjnej Spółdzielczego Domu Kultury                       
w Pruszkowie przy ul. Hubala 5 i trwały do godz. 19.10. 

Stan Rady - 23 radnych - w sesji uczestniczyło 20 radnych. 

Ponadto w sesji uczestniczyli : 

1.  Zaproszeni goście ; 
2. Prezydent Miasta ; 
3. Zastępcy Prezydenta Miasta ; 
4. Skarbnik Miasta ; 
5.         Sekretarz Miasta. 
w/g list obecności, które stanowią załącznik nr 1 i 2 do protokołu. 

PROPONOWANY PORZĄDEK OBRAD : 
 
1. Otwarcie obrad sesji. 
2. Przyjęcie protokołu z sesji w dniu  25 czerwca 2015 r.  
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta Pruszkowa na 

2015 rok. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Miasta Pruszkowa na lata 2015 – 2027. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Pruszkowie. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie Porozumienia Partnerskiego 

pomiędzy Miastem Pruszków a Miastem Piastów i Gminą Michałowice dotyczącego 
realizacji projektu pn. „Zintegrowany System Dróg Rowerowych w gminach 
Michałowice, Piastów i Pruszków” w ramach Zintegrowanych Inwestycji 
Terytorialnych w Warszawskim Obszarze Funkcjonalnym. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumień dotyczących 
realizacji projektu pn. ”Rozbudowa ulicy Przejazdowej w Pruszkowie łączącej węzeł 
„Pruszków” Autostrady A2 z drogą wojewódzką nr 719 oraz z drogami wojewódzkimi 
nr 701 i nr 718 w ramach tworzonej  tzw. „Południowo – Zachodniej Obwodnicy 
Miasta Pruszkowa – ETAP II”” w ramach Narodowego Programu Przebudowy Dróg 
Lokalnych na lata 2016 – 2020. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 
na nieruchomość gruntową położoną w Pruszkowie przy ul. Waryńskiego, dz. ewid.                  
nr 217 w obr. 0016 o pow. 1.4796 ha na okres 5 lat oraz na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia tej umowy. 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 
części nieruchomości gruntowej położonej w Pruszkowie przy ul. Ewy 1 A, cz. dz. 
ewid.  nr 9/13 w obr. 0024 o pow. 35 m² na okres 5 lat oraz odstąpienie od 
obowiązku przetargowego trybu zawarcia tej umowy. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wzoru deklaracji o  wysokości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych                                    
i konserwacyjnych pomników przyrody. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia w mieście Pruszków odrębnych obwodów 
głosowania w szpitalach w związku z wyborami do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej                  
i do Senatu Rzeczypospolitej Polskiej. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Statutu Związku Międzygminnego „UTRATA”. 
16. Podjęcie uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Stołecznego Policji                             

w Warszawie informacji   o kandydatach na ławników. 
17. Podjęcie uchwały w sprawie odpowiedzi na skargę złożoną do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Warszawie na uchwałę Nr IX.80.2015 Rady Miejskiej                              
w Pruszkowie z dnia 25.06.2015 r. w sprawie odmowy uwzględnienia wezwania do 
usunięcia naruszenia prawa w uchwale Rady Miejskiej w Pruszkowie                                  
Nr XLVI/436/2014 z dnia 26 czerwca 2014 roku w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obszaru Anielin - część 1. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi do Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 
w Pruszkowie. 

19. Informacja z działalności Prezydenta Miasta Pruszkowa za okres                                                          
od 16 czerwca 2015 r. do 17 sierpnia 2015 r.  

20. Interpelacje, zapytania, wolne wnioski. 
21. Komunikaty Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
22. Zamknięcie obrad sesji. 
 

Ad.pkt.1. 

Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
otworzył obrady X sesji Rady Miejskiej w Pruszkowie. 
Przywitał Prezydenta, Skarbnika, Sekretarza, radnych oraz mieszkańców Pruszkowa. 
Stwierdził, że w sesji uczestniczy w chwili obecnej 19 radnych, co oznacza, że Rada jest 
prawomocna do podejmowania uchwał. 
 

Ad.pkt.2. 

 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poinformował, że do protokołu z sesji w dniu 25 czerwca 2015 roku nie wpłynęły uwagi 
radnych,  wobec czego protokół uznał za przyjęty. 
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Ad.pkt.3. 
 
Rada jednogłośnie (19 głosów za) przyjęła proponowany porządek obrad sesji. 
 

Ad.pkt.4. 
 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił Prezydenta Miasta o przedstawienie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia 
zmian w budżecie miasta Pruszkowa na 2015 rok. 
Lidia Sadowska – Mucha – Skarbnik Miasta 
w imieniu Prezydenta Miasta poinformowała, że prezentowany projekt uchwały zawiera 
następujące zmiany: 
- po stronie dochodów zmniejszenie  planu o kwotę  1 600 zł. na podstawie informacji 

Krajowego Biura Wyborczego w Warszawie zmniejszającej dotację celową na 
przeprowadzenie wyborów Prezydenta RP, 

- po stronie wydatków:  
 a/ zmniejszenie planu ogółem o kwotę 1 033 850 zł., 
 b/ zwiększenie planu ogółem o kwotę 1 160 250 zł. 
W zakresie wydatków bieżących w dziale 754 rozdz. 16 -  Straż miejska – zwiększenie planu                      
o 8 000 zł. w ramach wydatków na funkcjonowanie eko-patrolu. 
W dziale 801 – Oświata i wychowanie – przeniesienie środków w ramach planów 
budżetowych jednostek oświatowych, zgodnie z załączonymi do projektu uchwały 
zestawieniami. 
Dział 853 rozdział 05 – Żłobki – zabezpieczenie środków finansowych w wys. 697 900 zł.                     
w związku z powołaniem dwóch żłobków miejskich. 
W działach: 600, 754, 900 § 6050 - Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych oraz                       
§ 6060 - Wydatki na zakupy inwestycyjne jednostek budżetowych, zmniejszyć bądź zwiększyć 
wydatki na ten cel zgodnie z załączonym do projektu uchwały wykazem korygowanych zadań 
inwestycyjnych. 
Dodała, że omawiany projekt uchwały zawiera również zmiany w planach dochodów                              
i wydatków dla dochodów gromadzonych na wydzielonych kontach jednostek budżetowych 
w dziale 801 rozdz. 01 – Szkoły podstawowe, gdzie plan dochodów i wydatków zwiększa się                      
o kwotę 40 000 zł.  
Zmiana dotyczy Szkoły Podstawowej nr 10, gdzie znacznie wzrosła liczba dzieci 
korzystających ze stołówki szkolnej. 
Zmiany wprowadzane są również do załącznika nr 4 - Przychody i rozchody budżetu                          
w 2015r., gdzie przewidywane jest zwiększenie wolnych środków jako innego źródła 
finansowania deficytu   o kwotę l28 000 zł. 
Korekta jest związana z zaangażowaniem wolnych środków wynikających z rozliczeń 
kredytów i pożyczek z lat ubiegłych. 
Powyższe dotyczy oddania do użytku sali gimnastycznej w Szkole Podstawowej nr 6. 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił o przedstawienie opinii Komisji Skarbu, Budżetu i Finansów odnośnie projektu 
uchwały. 
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Radny Paweł Wiśniewski – Przewodniczący Komisji SBiF 
poinformował, że Komisja Skarbu, Budżetu i Finansów jednogłośnie, pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił o przedstawienie opinii Komisji Rozwoju, Funduszy i Integracji Europejskiej odnośnie 
projektu uchwały. 
Radna Beata Czyżewska – Zastępca Przewodniczącego Komisji RFiIE 
poinformowała, że Komisja Rozwoju, Funduszy i Integracji Europejskiej pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska                         
o przedstawienie opinii Komisji do projektu uchwały. 
Radny Karol Chlebiński – Przewodniczący Komisji GKiOŚ 
poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska jednogłośnie, 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił Przewodniczącą Komisji Oświaty, Kultury i Sportu o przedstawienie opinii Komisji do 
projektu uchwały. 
Radna Beata Czyżewska - Przewodnicząca Komisji OKiS 
poinformowała, że Komisja Oświaty, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił Przewodniczącego Komisji Prawa, Administracji i Bezpieczeństwa o przedstawienie 
opinii Komisji odnośnie projektu uchwały. 
Radny Olgierd Lewan – Przewodniczący Komisji PAiB 
poinformował, że Komisja Prawa, Administracji i Bezpieczeństwa jednogłośnie, pozytywnie  
zaopiniowała projekt uchwały.  
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił Przewodniczącego Komisji Polityki Społecznej i Ochrony Zdrowia o przedstawienie 
opinii Komisji odnośnie projektu uchwały. 
Radny Eugeniusz Kulpa – Przewodniczący Komisji PSiOZ 
poinformował, że Komisja Polityki Społecznej i Ochrony Zdrowia pozytywnie, jednogłośnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Stosunkiem głosów 19 za przy braku przeciwnych i braku wstrzymujących się Rada podjęła 
uchwałę w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta Pruszkowa na 2015 rok. 
 
Uchwała nr X.92.2015 stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

Ad.pkt.5. 
 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił Pana Prezydenta o przedstawienie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian 
w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Pruszkowa na lata 2015-2027. 
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Lidia Sadowska – Mucha – Skarbnik Miasta 
w imieniu Prezydenta Miasta poinformowała, że zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
odnoszą się do roku 2015. 
Dochody budżetowe zwiększa się o kwotę 326 166,12 zł. przy czym: 
1/ na podstawie projektu uchwały zmieniającej budżet 2015 roku zmniejszany jest plan 

dochodów o 1600 zł., 
2/ na podstawie zarządzenia Prezydenta Miasta nr 78/2015 z dnia 30 czerwca 2015 r. 

oraz 91/2015 z dnia 28 lipca 2015 r.  zwiększa się plan dochodów ogółem o kwotę             
327 766,12 zł. 

Wydatki budżetowe zwiększa się o kwotę ogółem 454 166,12 zł. przy czym: 
1/ na podstawie projektu uchwały zmieniającej budżet 2015 roku zwiększany jest plan 

wydatków  o 126 400  zł., 
2/ na podstawie zarządzenia Prezydenta Miasta nr 78/2015 z dnia 30 czerwca 2015 r. 

oraz 91/2015 z dnia 28 lipca 2015 r.  zwiększa się plan wydatków ogółem o kwotę             
327 766,12 zł. 

Dodała, że objaśnienia do WPF załączone do projektu uchwały  zawierają informację                             
o udzielonych poręczeniach dla TBS „Zieleń Miejska” spółki miejskiej, której gmina poręczyła 
kredyt.  
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił o przedstawienie opinii Komisji Skarbu, Budżetu i Finansów odnośnie projektu 
uchwały. 
Radny Paweł Wiśniewski – Przewodniczący Komisji SBiF 
poinformował, że Komisja Skarbu, Budżetu i Finansów jednogłośnie, pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił o przedstawienie opinii Komisji Rozwoju, Funduszy i Integracji Europejskiej odnośnie 
projektu uchwały. 
Radna Beata Czyżewska – Zastępca Przewodniczącego Komisji RFiIE 
poinformowała, że Komisja Rozwoju, Funduszy i Integracji Europejskiej pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska                         
o przedstawienie opinii Komisji do projektu uchwały. 
Radny Karol Chlebiński – Przewodniczący Komisji GKiOŚ 
poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił Przewodniczącą Komisji Oświaty, Kultury i Sportu o przedstawienie opinii Komisji do 
projektu uchwały. 
Radna Beata Czyżewska - Przewodnicząca Komisji OKiS 
poinformowała, że Komisja Oświaty, Kultury i Sportu jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił Przewodniczącego Komisji Prawa, Administracji i Bezpieczeństwa o przedstawienie 
opinii Komisji odnośnie projektu uchwały. 
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Radny Olgierd Lewan – Przewodniczący Komisji PAiB 
poinformował, że Komisja Prawa, Administracji i Bezpieczeństwa jednogłośnie, pozytywnie  
zaopiniowała projekt uchwały.  
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił Przewodniczącego Komisji Polityki Społecznej i Ochrony Zdrowia o przedstawienie 
opinii Komisji odnośnie projektu uchwały. 
Radny Eugeniusz Kulpa – Przewodniczący Komisji PSiOZ 
poinformował, że Komisja Polityki Społecznej i Ochrony Zdrowia pozytywnie, jednogłośnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Stosunkiem głosów 19 za przy braku przeciwnych i braku wstrzymujących się Rada podjęła 
uchwałę w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta 
Pruszkowa na lata 2015-2027. 
 
Uchwała nr X.93.2015 stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 

Ad.pkt.6. 
 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił Pana Prezydenta o przedstawienie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy 
w Pruszkowie. 
Andrzej Królikowski – Zastępca Prezydenta Miasta 
w imieniu Prezydenta Miasta poinformował, że zgodnie z wnioskiem Komisji Prawa, 
Administracji i Bezpieczeństwa oraz wnioskiem dr Małgorzaty Bojanowskiej – Dyrektora 
Muzeum Dulag 121 o nadanie patrona ulicy w Pruszkowie położonej na terenie dzielnicy 
Żbików dr Izabeli Wolfram, przygotowano omawianą uchwałę. 
Dr Izabela Wolfram przed wojną pracowała jako lekarz w Szpitalu Powiatowym                                
w Pruszkowie.  
Była to osoba, która  w czasie kampanii wrześniowej jako jedyny pozostały  w szpitalu lekarz 
opiekowała się rannymi, często przeprowadzając skomplikowane operacje w bardzo 
trudnych warunkach. 
Po Powstaniu Warszawskim Pani dr Wolfram niosła pomoc wypędzonym z Warszawy jego 
uczestnikom, którzy przebywali na terenie utworzonego przez Niemców obozu Dulag 121                
w Pruszkowie. 
Następnie wniósł autopoprawkę do uzasadnienia dołączonego do projektu uchwały,                        
w ramach której poprosił, aby ostatnie zdanie otrzymało brzmienie: „ Propozycję nazwy ulicy 
– dr Izabeli Wolfram złożyła Komisja Prawa, Administracji i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej                 
w Pruszkowie oraz Pani Małgorzata Bojanowska – Dyrektor Muzeum Dulag 121”. 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił Przewodniczącego Komisji Prawa, Administracji i Bezpieczeństwa o przedstawienie 
opinii Komisji odnośnie projektu uchwały. 
Radny Olgierd Lewan – Przewodniczący Komisji PAiB 
poinformował, że Komisja Prawa, Administracji i Bezpieczeństwa pozytywnie  zaopiniowała 
projekt uchwały.  
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Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska                         
o przedstawienie opinii Komisji projektu uchwały. 
Radny Karol Chlebiński – Przewodniczący Komisji GKiOŚ 
poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Stosunkiem głosów 19 za przy braku przeciwnych i braku wstrzymujących się Rada podjęła 
uchwałę w sprawie nadania nazwy ulicy w Pruszkowie. 
 

Uchwała nr X.94.2015 stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 

Ad.pkt.7. 
 

Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił Pana Prezydenta o przedstawienie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie Porozumienia Partnerskiego pomiędzy Miastem Pruszków a Miastem Piastów                                  
i Gminą Michałowice dotyczącego realizacji projektu pn. „Zintegrowany System Dróg 
Rowerowych w gminach Michałowice, Piastów i Pruszków” w ramach Zintegrowanych 
Inwestycji Terytorialnych w Warszawskim Obszarze Funkcjonalnym. 
Andrzej Kurzela – Zastępca Prezydenta Miasta 
w imieniu Prezydenta Miasta poinformował, że czynione są intensywne przygotowania w celu 
pozyskania środków zewnętrznych, w tym także unijnych, na realizację projektu pn. 
Zintegrowany System Dróg Rowerowych w gminach Michałowice, Piastów i Pruszków.  
Istnieje szansa otrzymania dotacji na powyższy cel w ramach Regionalnego Programu 
Operacyjnego Województwa Mazowieckiego na lata 2014-2020  - Zintegrowane Inwestycje 
Terytorialne Warszawskiego Obszaru Funkcjonalnego. 
W ramach w/w programu Prezydent chciałby, aby powstało co najmniej kilkanaście 
kilometrów ścieżek rowerowych przy wsparciu finansowym Unii Europejskiej. 
Podjęcie uchwały zwiększy szansę na pozyskanie dodatkowych środków finansowych. 
Porozumienie będzie podstawą i niezbędnym dokumentem do wspólnego aplikowania                    
o środki unijne. 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił o przedstawienie opinii Komisji Rozwoju, Funduszy i Integracji Europejskiej odnośnie 
projektu uchwały. 
Radna Beata Czyżewska – Zastępca Przewodniczącego Komisji RFiIE 
poinformowała, że Komisja Rozwoju, Funduszy i Integracji Europejskiej pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska                         
o przedstawienie opinii Komisji do projektu uchwały. 
Radny Karol Chlebiński – Przewodniczący Komisji GKiOŚ 
poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Stosunkiem głosów 19 za przy braku przeciwnych i braku wstrzymujących się Rada podjęła 
uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie Porozumienia Partnerskiego pomiędzy 
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Miastem Pruszków a Miastem Piastów i Gminą Michałowice dotyczącego realizacji projektu 
pn. „Zintegrowany System Dróg Rowerowych w gminach Michałowice, Piastów i Pruszków” 
w ramach Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych w Warszawskim Obszarze 
Funkcjonalnym. 
 
Uchwała nr X.95.2015 stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 

Ad.pkt.8. 
 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił Pana Prezydenta o przedstawienie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie porozumień dotyczących realizacji projektu pn. ”Rozbudowa ulicy Przejazdowej                     
w Pruszkowie łączącej węzeł „Pruszków” Autostrady A2 z drogą wojewódzką nr 719 oraz                        
z drogami wojewódzkimi nr 701 i nr 718 w ramach tworzonej  tzw. „Południowo – Zachodniej 
Obwodnicy Miasta Pruszkowa – ETAP II”” w ramach Narodowego Programu Przebudowy 
Dróg Lokalnych na lata 2016 – 2020. 
Andrzej Kurzela – Zastępca Prezydenta Miasta 
w imieniu Prezydenta Miasta poinformował, że w związku z możliwością aplikowania o środki 
finansowe w ramach Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych na lata 20l6-2020, 
niezbędne jest zawarcie partnerstw obejmujących współpracę finansową lub rzeczową przy 
realizacji inwestycji pn.: "Rozbudowa ulicy Przejazdowej w Pruszkowie łączącej węzeł 
„Pruszków” Autostrady A2 z drogą wojewódzką nr 719 oraz  z drogami wojewódzkimi nr 701                               
i nr 718 w ramach tworzonej  tzw. „Południowo – Zachodniej Obwodnicy Miasta Pruszkowa – 
ETAP II””. Zawarcie porozumień znacznie zwiększy szanse miasta na uzyskanie dotacji.                       
Po wstępnych uzgodnieniach wiadomo, iż porozumienie na pewno zostanie zawarte ze 
Starostwem Powiatowym, gdyż część w/w ulicy stanowi skrzyżowanie z drogą powiatową – 
ul. Promyka. 
Czy uda się podpisać podobne porozumienie z gminą Brwinów – ul. Przejazdowa jest ulicą 
graniczną pomiędzy Brwinowem i Pruszkowem – w chwili obecnej nie wiadomo, gdyż władze 
Brwinowa nie są zainteresowane finansowaniem powyższej inwestycji pomimo 
dofinansowania z zewnątrz. 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił o przedstawienie opinii Komisji Rozwoju, Funduszy i Integracji Europejskiej odnośnie 
projektu uchwały. 
Radna Beata Czyżewska – Zastępca Przewodniczącego Komisji RFiIE 
poinformowała, że Komisja Rozwoju, Funduszy i Integracji Europejskiej pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska                         
o przedstawienie opinii Komisji do projektu uchwały. 
Radny Karol Chlebiński – Przewodniczący Komisji GKiOŚ 
poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska jednogłośnie, 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Kazimierz Mazur 
zapytał, czy prezentowana uchwała nie powinna zawierać nazw samorządów, z którymi będą 
zawierane porozumienia?  
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Jan Starzyński – Prezydent Miasta 
poinformował, że nie ma wymogu formalnego, aby w uchwale wymieniać nazwy 
samorządów. 
Przypomniał, że poprzedni odcinek ul. Przejazdowej również był realizowany przy wsparciu 
środkami finansowymi z poziomu rządowego, a porozumienie było podpisane                             
z przedsiębiorcami funkcjonującymi przy tej ulicy. 
Zaznaczył, że uchwała ma charakter ramowy po to, aby porozumienia związane z celem przez 
nią określonym można było zawrzeć nie tylko z samorządami, ale również z innym 
partnerem. 
Radny Kazimierz Mazur 
zapytał, czy wypowiedź Pana Prezydenta gwarantuje, iż Wojewoda nie uchyli uchwały? 
Andrzej Kurzela – Zastępca Prezydenta Miasta 
stwierdził, że jeżeli Radny zgłasza wniosek o zmianę zapisu i dopisanie w uchwale Powiatu 
Pruszkowskiego, to oczywiście jest taka możliwość. 
Radny Kazimierz Mazur 
poinformował, że chodzi o to, aby mieć pewność, że uchwała nie zostanie podważona przez 
Wojewodę. Jeżeli dopisany zostanie Powiat to i tak dalej będzie funkcjonował zapis „oraz                
z innymi samorządami”.  
Jeżeli jest gwarancja, że uchwała nie zostanie uchylona, to nie ma potrzeby wprowadzania 
zmian. 
Andrzej Kurzela – Zastępca Prezydenta Miasta 
poprosił o opinie radcę prawnego Urzędu Miejskiego. 
Henryka Leczkowska – radca prawny Urzędu Miejskiego 
stwierdziła, że nie ma gwarancji, gdyż nie można określić w jaki sposób uchwałę oceni nadzór 
Wojewody. Większa pewność byłaby, gdyby konkretna jednostka samorządu terytorialnego 
została wpisana do uchwały. 
Andrzej Kurzela – Zastępca Prezydenta Miasta 
w związku z wątpliwościami Pani mecenas zaproponował uwzględnienie wniosku Radnego 
Mazura i dopisanie po słowach „na zawarcie porozumienia” słowa „z samorządem Powiatu 
Pruszkowskiego.” 
 
Rada jednogłośnie (20 głosów za)podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
porozumień dotyczących realizacji projektu pn. ”Rozbudowa ulicy Przejazdowej                                      
w Pruszkowie łączącej węzeł „Pruszków” Autostrady A2 z drogą wojewódzką nr 719 oraz                 
z drogami wojewódzkimi nr 701 i nr 718 w ramach tworzonej  tzw. „Południowo – 
Zachodniej Obwodnicy Miasta Pruszkowa –   ETAP II”” w ramach Narodowego Programu 
Przebudowy Dróg Lokalnych na lata 2016 – 2020. 
 

Uchwała nr X.96.2015 stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
                                                                                                                                                     

Ad.pkt.9. 
 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił Pana Prezydenta o przedstawienie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na nieruchomość gruntową położoną w Pruszkowie przy  
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ul. Waryńskiego, dz. ewid. nr 217 w obr. 0016 o pow. 1.4796 ha na okres 5 lat oraz na 
odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia tej umowy. 
Andrzej Kurzela – Zastępca Prezydenta Miasta 
w imieniu Prezydenta Miasta poinformował, że PGNIG TERMIKA S.A. zwróciła się z prośbą                     
o przedłużenie na 5 lat umowy dzierżawy zawartej na dz. ewid. 217 w obr. 16, w Pruszkowie 
przy ul. Waryńskiego, z przeznaczeniem na prowadzenie działalności gospodarczej 
polegającej na wytwarzaniu energii cieplnej i elektrycznej.  
Działka nie posiada uregulowanego stanu prawnego, wobec czego Prezydent przedłużał 
umowy dzierżawy.  
Skończył się jednak okres, w którym Prezydent może samodzielnie zawierać takie umowy 
dzierżawy i dlatego zwraca się do Rady o wyrażenie zgody na zawarcie kolejnej umowy.  
Dodał, że opłaty za omawiany teren są na poziomie opłat z tytułu użytkowania wieczystego, 
gdyż firmie PGNIG będzie przysługiwało, po uregulowaniu stanu prawnego, przekształcenie    
w prawo użytkowania wieczystego.  
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił o przedstawienie opinii Komisji Skarbu, Budżetu i Finansów odnośnie projektu 
uchwały. 
Radny Paweł Wiśniewski – Przewodniczący Komisji SBiF 
poinformował, że Komisja Skarbu, Budżetu i Finansów jednogłośnie, pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska                         
o przedstawienie opinii Komisji do projektu uchwały. 
Radny Karol Chlebiński – Przewodniczący Komisji GKiOŚ 
poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska pozytywnie, 
jednogłośnie  zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Rada jednogłośnie (20 głosów za) podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
kolejnej umowy dzierżawy na nieruchomość gruntową położoną w Pruszkowie przy                     
ul. Waryńskiego, dz. ewid. nr 217 w obr. 0016 o pow. 1.4796 ha na okres 5 lat oraz na 
odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia tej umowy. 
 

Uchwała nr X.97.2015 stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 

Ad.pkt.10. 
 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił Pana Prezydenta o przedstawienie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie kolejnej umowy dzierżawy części nieruchomości gruntowej położonej w Pruszkowie 
przy ul. Ewy 1 A, cz. dz. ewid.  nr 9/13 w obr. 0024 o pow. 35 m² na okres 5 lat oraz 
odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia tej umowy. 
Andrzej Kurzela – Zastępca Prezydenta Miasta 
w imieniu Prezydenta Miasta poinformował, że dzierżawca części nieruchomości gruntowej 
położonej w Pruszkowie przy ul. Ewy 1 A, cz. dz. ewid. nr 9/ 13, obr.0024, pow. 35 m²,                   
KW WA1P/00007953/1, z przeznaczeniem na prowadzenie działalności gospodarczej                            
w pawilonie handlowym, zwrócił się z prośbą o przedłużenie umowy na okres 5 lat. 
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Zainteresowany prowadzi tam kwiaciarnię. Pawilon stoi w części na działce prywatnej,                       
a w części na działce będącej własnością WKD.  
W projekcie uchwały wyraża się zgodę na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres 5 lat, 
oraz na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia tej umowy.  
Tak jak w przypadku poprzedniej uchwały, skończył się okres, w którym Prezydent może 
samodzielnie zawierać takie umowy dzierżawy i dlatego zwraca się do Rady o wyrażenie 
zgody na zawarcie kolejnej umowy.   
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił o przedstawienie opinii Komisji Skarbu, Budżetu i Finansów odnośnie projektu 
uchwały. 
Radny Paweł Wiśniewski – Przewodniczący Komisji SBiF 
poinformował, że Komisja Skarbu, Budżetu i Finansów jednogłośnie, pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska                         
o przedstawienie opinii Komisji do projektu uchwały. 
Radny Karol Chlebiński – Przewodniczący Komisji GKiOŚ 
poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska pozytywnie, 
zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Rada jednogłośnie (20 głosów za) podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
kolejnej umowy dzierżawy części nieruchomości gruntowej położonej w Pruszkowie przy 
ul. Ewy 1 A, cz. dz. ewid.  nr 9/13 w obr. 0024 o pow. 35 m² na okres 5 lat oraz odstąpienie 
od obowiązku przetargowego trybu zawarcia tej umowy. 
 

Uchwała nr X.98.2015 stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 

Ad.pkt.11. 
 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił Pana Prezydenta o przedstawienie projektu uchwały w sprawie wzoru deklaracji        
o  wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela 
nieruchomości. 
Andrzej Królikowski – Zastępca Prezydenta Miasta 
w imieniu Prezydenta Miasta poinformował, że projekt uchwały ma za zadanie dostosowanie 
załącznika w postaci wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi do aktualnie obowiązującego stanu prawnego. 
Opracowany wzór deklaracji może służyć jako podstawa do wystawienia tytułu 
wykonawczego oraz będzie służył wnioskodawcom czy osobom składającym deklarację do 
możliwości umieszczania zmian w terminach określonych przez przepisy prawa.  
Deklaracja określa również szczegółowe dane dotyczące właściciela nieruchomości takie jak: 
adres, liczba osób zamieszkujących, informację o segregacji odpadów oraz wysokość stawki 
opłaty wyliczoną jako iloczyn liczby mieszkańców i stawki opłaty. 
Projekt uchwały ma charakter porządkujący i w stosunku do istotnych zapisów regulaminu 
utrzymania porządku i czystości w mieście Pruszkowie nic się nie zmieniło. 
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Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił o przedstawienie opinii Komisji Skarbu, Budżetu i Finansów odnośnie projektu 
uchwały. 
Radny Paweł Wiśniewski – Przewodniczący Komisji SBiF 
poinformował, że Komisja Skarbu, Budżetu i Finansów jednogłośnie, pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska                         
o przedstawienie opinii Komisji do projektu uchwały. 
Radny Karol Chlebiński – Przewodniczący Komisji GKiOŚ 
poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Przemysław Sieciński 
w nawiązaniu do zapisu §3 pkt. 1 projektu uchwały stanowiącego, że weryfikacja deklaracji 
będzie się odbywała m.in. na podstawie rachunków za zużycie wody i ścieków zapytał, czy 
powyższy wymóg posiada umocowanie prawne? Jeśli tak, to w jakim przepisie? 
Andrzej Królikowski – Zastępca Prezydenta Miasta 
odpowiedział, że jest to jeden z wymogów stosowany wówczas, gdy trudno jest określić czy 
dana osoba bądź zarządca nieruchomości wnosi opłaty. 
Ustawa o utrzymaniu czystości i porządku w gminach zakłada tak zwane sprawdzanie 
weryfikujące i jednym z podstawowych rodzajów weryfikacji jest właśnie opłata za 
korzystanie  z wody i ścieków jako potwierdzenie faktu zamieszkiwania w nieruchomości. 
Radny Kazimierz Mazur 
poinformował, że mieszkańcy pytają co mają robić osoby zamieszkujące w blokach 
spółdzielczych czy komunalnych, które chciałyby segregować odpady, ale nie posiadają takiej 
możliwości? Dotyczy to spraw organizacyjnych. Jak należy do tego podchodzić?                      
Kto powinien takie problemy rozwiązywać - MZO czy administrator budynku? 
Andrzej Królikowski – Zastępca Prezydenta Miasta 
odpowiedział, że system selektywnej zbiorki odpadów w osiedlach wielomieszkaniowych jest 
zorganizowany poprzez gniazda z pojemnikami do selektywnej zbiórki odpadów.  
Jeżeli w którymkolwiek rejonie miasta, na którymkolwiek osiedlu spółdzielczym, 
komunalnym czy wspólnotowym występują jakieś problemy, to należy je zgłaszać do 
Wydziału Ochrony Środowiska celem uściślenia problemu. 
Stwierdził, że nie potrafi się odnieść do tak postawionej przez Radnego kwestii. 
Radny Kazimierz Mazur 
zapytał, czy istnieje możliwość, aby indywidualna osoba w bloku, w którym funkcjonuje np. 
100 mieszkań, jako jedyna chciała selektywnie segregować odpady ? Czy jest możliwość 
rozliczania takiej osoby zgodnie z powyższą deklaracją? 
Andrzej Królikowski – Zastępca Prezydenta Miasta 
stwierdził, że jak najbardziej jest to możliwe.  
Poinformował, że około 97–98% mieszkańców zamieszkałych w zasobach 
wielomieszkaniowych deklaruje w deklaracji segregację odpadów czyli płaci niższą 11 zł. 
opłatę od osoby. Wyjątki tylko deklarują brak segregacji i 20 zł. opłaty. 
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Radny Kazimierz Mazur 
zapytał, czy w Pruszkowie funkcjonują jeszcze zsypy w budynkach wielomieszkaniowych? 
Jeżeli tak, to trudno jest kontrolować segregowanie odpadów. Czy spółdzielnie nie powinny 
likwidować zsypów? 
Andrzej Królikowski – Zastępca Prezydenta Miasta 
poinformował, że w budynkach komunalnych nie ma zsypów. Było one głównie 
zlokalizowane w blokach na osiedli Staszica cz. A. W nowoczesnym budownictwie nie stosuje 
się już takiej technologii, tak więc na nowych osiedlach zsypów nie ma.  
Dodał, że posiada informację, iż Pruszkowska Spółdzielnia Mieszkaniowa systematycznie 
likwiduje możliwość zsypywania odpadów.  
Zaznaczył, że powyższe rozwiązanie, z sanitarnego punktu widzenia, niosło wiele problemów 
i zagrożeń. Często mieszkańcy do zsypu wylewali nieczystości, które osiadały na ściankach 
komina, co powodowało nieprzyjemny zapach. 
Poinformował, że zwróci się do Pruszkowskiej Spółdzielni Mieszkaniowej z zapytaniem                    
w sprawie liczby funkcjonujących zsypów. 
Radny Wojciech Gawkowski 
zapytał, jaka jest możliwość weryfikacji wnoszonych opłat w przypadku, kiedy właściciel lub 
zarządca nieruchomości nie wnosi opłat na terenie innej gminy, a posiada własne ujęcie 
wody?  
Andrzej Królikowski – Zastępca Prezydenta Miasta 
zaznaczył, że to jest tylko jedna z metod. Najprostszym sposobem jest współpraca                               
z administracjami osiedli oraz zarządcami zasobów deweloperskich, którzy w pierwszej 
kolejności weryfikują złożone deklaracje.  
Jeżeli natomiast chodzi o domy jednorodzinne, to komisja, w której m.in. uczestniczy 
funkcjonariusz Straży Miejskiej sprawdza, czy właściciel posiada rachunki za wodę i ścieki. 
Radny Przemysław Sieciński  
stwierdził, że na podstawie w/w dokumentów trudno będzie ustalić stan faktyczny, gdyż 
wiele domów jednorodzinnych posiada własną studnię czy szambo i nie posiadają 
rachunków. 
Andrzej Królikowski – Zastępca Prezydenta Miasta 
ponownie przypomniał, że metody są różne i nie zaryzykowałby stwierdzenia, że znaczny 
procent mieszkańców, którzy w zakresie deklaracji śmieciowych dokonują manipulacji czy 
zaniechania. Są to incydentalne przypadki.  
Niektórzy mieszkańcy deklarują segregację odpadów i jej nie stosują, a płacą niższą stawkę. 
Dodał, że wpływy z opłaty za gospodarowanie odpadami realizowane są na odpowiednim 
poziomie. 
Radny Paweł Wiśniewski 
zwrócił uwagę na fakt, że jeżeli nawet ktoś posiada swoje ujęcie wody, to gdzieś musi 
gromadzić nieczystości płynne i może okazać rachunki za wywóz szamba. 
Radny Wojciech Gawkowski 
stwierdził, że jego intencją nie było wyszukanie właścicieli nieruchomości, którzy chcą 
oszukać lub  zaoszczędzić na kosztach wywozu nieczystości. 
Chodzi tu o zapis ustawowy, że za porządek i czystość w gminie odpowiada samorząd.                        
W zamyśle wcześniejszej wypowiedzi chodziło o ukrócenie funkcjonowania dzikich wysypisk, 
które w dalszym ciągu powstają. 
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Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
stwierdził, że dzikie wysypiska nie muszą być tworzone przez mieszkańców Pruszkowa.  
Mogą to robić także osoby przejeżdżające przez miasto.  
Andrzej Królikowski – Zastępca Prezydenta Miasta 
przypomniał, że ustawa dotyczy odpadów bytowych i mieszkańców, natomiast nie 
obowiązuje firm czy osób prowadzących działalność gospodarczą, które w dalszym ciągu są 
zobowiązane do posiadania odrębnych umów z operatorami. 
Można zaryzykować stwierdzenie, że odpady podrzucane do pergoli śmietnikowych na 
osiedlach albo wrzucane do rowu przy drodze pochodzą z firm przede wszystkim 
budowlanych, które bardzo rzadko posiadają umowy na wywóz odpadów. 
Liczba tzw.  wykonań  zastępczych na nieruchomościach, na których brak lub trudno ustalić 
właściciela z każdym rokiem maleje. Jest jednak kilka miejsc, które od lat  raz lub dwa razy do 
roku miasto musi uporządkować np. przy ul. Zakątnej. 
Dodał, że system na pewno nie jest w 100% szczelny, ale czy można go uszczelnić metodami 
administracyjnymi czy przymusem? Wyraził obawę, że nie.  
Uważa, że trzeba cierpliwie przez kilka lat sprzątać i edukować licząc na to, że niedobry 
obyczaj zaniknie.  
Zaznaczył, że jest i tak dużo lepiej niż było przed wejściem w życie nowych przepisów w tym 
względzie.  
Radny Wojciech Gawkowski 
poprosił Prezydenta o kontynuowanie edukacji mieszkańców i poprosił o nasilenie działań 
porządkowych głównie na peryferiach miasta m.in. w okolicach autostrady. 
 
Stosunkiem głosów 19 za przy braku przeciwnych i braku wstrzymujących się Rada podjęła 
uchwałę w sprawie wzoru deklaracji o  wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości. 
 

Uchwała nr X.99.2015 stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 

Ad.pkt.12. 
 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił Pana Prezydenta o przedstawienie projektu uchwały w sprawie wyboru metody 
ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej 
opłaty. 
Andrzej Królikowski – Zastępca Prezydenta Miasta 
w imieniu Prezydenta Miasta poinformował, że projekt uchwały ma charakter porządkowy. 
Nie ulega zmianie ani metoda, ani stawka. 
Chodzi o to, że przed nowelizacją ustawa o porządku i czystości w gminach określała, że 
podstawową stawką bazową jest stawka za odpady zmieszane.  
W chwili obecnej zostało to zmienione i stawką bazową została opłata za odpady 
segregowane. 
Uchwała została przygotowana po to, aby zamienić w/w stawki i dostosować jej zapisy do 
obowiązującego prawa. 
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Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił o przedstawienie opinii Komisji Skarbu, Budżetu i Finansów odnośnie projektu 
uchwały. 
Radny Paweł Wiśniewski – Przewodniczący Komisji SBiF 
poinformował, że Komisja Skarbu, Budżetu i Finansów jednogłośnie, pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska                         
o przedstawienie opinii Komisji do projektu uchwały. 
Radny Karol Chlebiński – Przewodniczący Komisji GKiOŚ 
poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Przemysław Sieciński 
stwierdził, że miasto powinno iść tą drogą tj. wszelkie stawki opłat powinny być obniżane                                  
i mieszkańcy powinni wiedzieć, że stawka bazowa to zawsze ta najniższa. 
 

Rada jednogłośnie (20 głosów za) podjęła uchwałę w sprawie w sprawie wyboru metody 
ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej 
opłaty.                    
 

Uchwała nr X.100.2015 stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 

Ad.pkt.13. 
 

Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił Pana Prezydenta o przedstawienie projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia 
zabiegów pielęgnacyjnych  i konserwacyjnych pomników przyrody. 
Andrzej Królikowski – Zastępca Prezydenta Miasta 
w imieniu Prezydenta Miasta poinformował, że projekt uchwały został przygotowany                               
w związku ze zmianą ustawy o ochronie przyrody i dotyczy konserwacji pomników przyrody. 
W związku z tym, iż Rada Gminy posiada kompetencje do ustanawiania pomników przyrody                 
w drodze uchwały, zobowiązano ustawowo Radę także do określania prac konserwacyjnych                 
i podejmowania innych decyzji dotyczących pomników przyrody.  
Ustawodawca wyszedł z założenia, że skoro to miejscowa rada określa, które drzewo jest 
pomnikiem przyrody, to również ten organ powinien określić zakres prac konserwacyjnych . 
Zadania, które dotychczas były przypisane organowi wykonawczemu, zostały przekazane 
organowi stanowiącemu. 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska                         
o przedstawienie opinii Komisji projektu uchwały. 
Radny Karol Chlebiński – Przewodniczący Komisji GKiOŚ 
poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Józef Moczuło 
zapytał, czy nie można podjąć uchwały, która dotyczyłaby konserwacji wszystkich pomników 
przyrody? Czy muszą być w uchwale wymieniane konkretne drzewa? 
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Andrzej Królikowski – Zastępca Prezydenta Miasta 
poinformował, że za każdym razem, kiedy zajdzie potrzeba realizacji prac konserwatorskich 
na którymś z pomników przyrody, wówczas Rada będzie musiała podjąć uchwałę określającą 
zakres tych prac.  
Nie ma możliwości podjęcia ogólnej uchwały obowiązującej  dla wszystkich pomników. 
 

Rada jednogłośnie (20 głosów za) podjęła uchwałę w sprawie w sprawie przeprowadzenia 
zabiegów pielęgnacyjnych  i konserwacyjnych pomników przyrody. 
 

Uchwała nr X.101.2015 stanowi załącznik nr 12 do protokołu.   
 

Ad.pkt.14. 

 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej 
poprosił Sekretarza Miasta o przedstawienie projektu uchwały w sprawie utworzenia                           
w mieście Pruszków odrębnych obwodów głosowania w szpitalach w związku z wyborami do 
Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej i do Senatu Rzeczypospolitej Polskiej. 
Jacek Dutkiewicz  – Sekretarz Miasta 
w imieniu Prezydenta Miasta poinformował, że w związku ze zbliżającym się terminem 
wyborów do Sejmu i Senatu, należy podjąć uchwałę o utworzeniu odrębnych obwodów 
głosowania w pruszkowskich szpitalach. 
W załączniku do uchwały wymieniono trzy takie obwody wskazując ich siedziby. 
Odrębne obwody muszą zostać utworzone, jeżeli w dniu wyborów będzie w szpitalu 
przebywało co najmniej 15 wyborców. Nieutworzenie takiego obwodu jest możliwe 
wyłącznie w uzasadnionych przypadkach, na wniosek osoby kierującej taką jednostką. 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił Przewodniczącego Komisji Prawa, Administracji i Bezpieczeństwa o przedstawienie 
opinii Komisji odnośnie projektu uchwały. 
Radny Olgierd Lewan – Przewodniczący Komisji PAiB 
poinformował, że Komisja Prawa, Administracji i Bezpieczeństwa jednogłośnie,  pozytywnie  
zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Stosunkiem głosów 19 za przy 1 przeciwnym i braku wstrzymujących się Rada podjęła 
uchwałę w sprawie utworzenia w mieście Pruszków odrębnych obwodów głosowania                   
w szpitalach w związku z wyborami do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej i do Senatu 
Rzeczypospolitej Polskiej. 
 
Uchwała nr X.102.2015 stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 

Ad.pkt.15. 
 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił Pana Prezydenta o przedstawienie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Statutu 
Związku Międzygminnego „UTRATA”. 
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Andrzej Kurzela  – Zastępca Prezydenta Miasta  
w imieniu Prezydenta Miasta poinformował, że historia zmian Statutu Związku Komunalnego 
Brwinów, który w chwili obecnej tak się nazywa, jest bardzo długa. 
W związku z faktem, iż gmina Brwinów i gmina Milanówek wystąpiły ze Związku 
Komunalnego, przestała mieć uzasadnienie jego  nazwa.  
Dwukrotnie podejmowano próby uchwalenia Statutu, niestety, z powodów formalnych oraz                          
z powodu różnych uchybień, uchwalone przez Rady gmin członkowskich Statuty nie zostały 
zarejestrowane. 
W związku z powyższym, Związek Komunalny wynajął prawnika, który pracował w Urzędzie 
Wojewódzkim i opiniował tego typu akty prawne. Zaproponowany projekt Statutu został 
przez niego opracowany i przyjęty  przez Związek Komunalny, następnie muszą ten dokument 
przyjąć gminy będące członkami Związku. 
Tekst statutu został dostosowany do obowiązujących obecnie przepisów oraz wyeliminowane 
zostały pewne uchybienia sięgające czasów rejestracji Związku. 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska                         
o przedstawienie opinii Komisji do projektu uchwały. 
Radny Karol Chlebiński – Przewodniczący Komisji GKiOŚ 
poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska jednogłośnie, 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poprosił Przewodniczącego Komisji Prawa, Administracji i Bezpieczeństwa o przedstawienie 
opinii Komisji odnośnie projektu uchwały. 
Radny Olgierd Lewan – Przewodniczący Komisji PAiB 
poinformował, że Komisja Prawa, Administracji i Bezpieczeństwa jednogłośnie,  pozytywnie  
zaopiniowała projekt uchwały.  
Radny Przemysław Sieciński  
poinformował, że nie ma nic przeciwko porządkowaniu dokumentów. 
Zapytał jaką strategię miasto powinno przyjąć odnośnie funkcjonowania Związku biorąc pod 
uwagę zmniejszająca się liczbę jego członków i jego cele?  
Jak Pan Prezydent ocenia skuteczność podejmowanych przez Związek działań i konieczność 
uczestniczenia Pruszkowa w jego pracach? 
Andrzej Kurzela  – Zastępca Prezydenta Miasta  
poinformował, że poprzednio obowiązujący Statut Związku bardzo enigmatycznie regulował 
sprawę wyjścia ze Związku. Po uchwaleniu nowego Statutu i wejściu jego w życie, rezygnacja 
będzie łatwiejsza. 
Stwierdził, że będzie trzeba się zastanowić nad przyszłością Związku, gdyż powstał on w celu 
samodzielnego organizowania gospodarki odpadami. W statucie były zapisy o utworzeniu 
wysypiska i budowie spalarni odpadów na terenie wsi Moszna, jednak mieszkańcy Gminy 
Brwinów, w skład której wchodzi Moszna, w referendum opowiedzieli się przeciw w/w 
inwestycji. 
W związku z tym, iż Brwinów nie mógł wspierać realizacji zadań statutowych, wystąpił ze 
związku. 
Wcześniej jednak Związek Komunalny, przy wsparciu środków zewnętrznych, zgromadził 
pewien majątek tj. poczynił znaczne zakupy gruntu, którego wartość  w chwili obecnej się 
zwielokrotniła. 



18 

 

Związek Komunalny nie realizuje już co prawda celów statutowych wprost, ale wspiera tego 
typu działania podejmowane przez spółkę MZO, której również jest udziałowcem np. wsparł 
budowę sortowni i powstanie części biologicznej. 
Należy jednak zadań pytanie, czy o to miastu chodziło przy powoływaniu Związku 
Komunalnego. Po uchwaleniu Statutu będzie trzeba się nad tym zastanowić i podjąć dyskusję 
nad powyższym problemem. 
 
Rada jednogłośnie (20 głosów za) podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia Statutu Związku 
Międzygminnego „UTRATA”. 
 
Uchwała nr X.103.2015 stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 

Ad.pkt.16. 
 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poinformował, że projekt uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Stołecznego Policji 
w Warszawie informacji  o kandydatach na ławników został opracowany w związku z zapisami 
ustawowymi. 
Ustawa - Prawo o ustroju sądów powszechnych stanowi, iż rada gminy zasięga od 
Komendanta Stołecznego Policji w Warszawie informacji o kandydatach na ławników.                     
W związku z powyższym niezbędne jest upoważnienie Przewodniczącego Rady do 
wystąpienia w powyższej sprawie. 
W §2 projektu uchwały określono jakie dane osobowe zostaną przekazane Komendantowi. 
 
Stosunkiem głosów 19 za przy braku przeciwnych i braku wstrzymujących się Rada podjęła 

uchwałę  w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Stołecznego Policji w Warszawie 

informacji  o kandydatach na ławników. 

Uchwała nr X.104.2015 stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 

Ad.pkt.17. 
 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poinformował, że do Rady Miejskiej wpłynęła skarga  na uchwałę Nr IX.80.2015 z dnia 
25.06.2015 r. w sprawie odmowy uwzględnienia wezwania do usunięcia naruszenia prawa                        
w uchwale Rady Miejskiej w Pruszkowie Nr XLVI/436/2014 z dnia 26 czerwca 2014 roku                      
w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru Anielin - część 1. 
W związku z tym niezbędne jest podjęcie uchwały upoważniającej Przewodniczącego Rady 
Miejskiej w Pruszkowie do przekazania skargi wraz z aktami sprawy do Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego w Warszawie. 
 
Stosunkiem głosów 19 za przy braku przeciwnych i braku wstrzymujących się Rada podjęła 
uchwałę w sprawie odpowiedzi na skargę złożoną do Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego w Warszawie na uchwałę Nr IX.80.2015 Rady Miejskiej w Pruszkowie                     
z dnia 25.06.2015 r. w sprawie odmowy uwzględnienia wezwania do usunięcia naruszenia 
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prawa w uchwale Rady Miejskiej w Pruszkowie Nr XLVI/436/2014 z dnia 26 czerwca 2014 
roku w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru Anielin - 
część 1. 
 
Uchwała nr X.105.2015 stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 

Ad.pkt.18. 
 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
poinformował, że w dniu 15 lipca br. do Rady Miejskiej w Pruszkowie wpłynęła skarga na 
Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Pruszkowie. 
Skarga powyższa została skierowana przez mieszkankę Pruszkowa do Samorządowego 
Kolegium Odwoławczego w Warszawie, które po zapoznaniu się z problemem,  przekazało ją 
Radzie Miejskiej w Pruszkowie, jako organowi właściwemu do jego rozpatrzenia.  
W związku z powyższym przygotowano projekt uchwały, kierujący  skargę do rozpatrzenia 
przez  Komisję Rewizyjną. 
 
Stosunkiem głosów 20 za przy braku przeciwnych i braku wstrzymujących się Rada podjęła 

uchwałę w sprawie przekazania skargi do Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  w Pruszkowie. 

Uchwała nr X.106.2015 stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
 

Ad.pkt.19. 
Informacja z działalności Prezydenta Miasta Pruszkowa za okres od 16 czerwca 2015 r.                            
do 17 sierpnia 2015 r.  stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
 
Nie zgłoszono pytań do w/w informacji. 
 

Ad.pkt.20. 
 
Radny Kazimierz Mazur  
zgłosił następujące interpelacje: 
- do Przewodniczącego Rady Miejskiej w Pruszkowie o interwencję u właściciela                        

w Pruszkowskiej Telewizji Kablowej w celu wznowienia pełnych transmisji obrad sesji 
Rady Miejskiej w Pruszkowie; 

- do Prezydenta Miasta Pruszkowa o pisemne wyjaśnienie braku uzyskania efektów                                   
i przedstawienie możliwości ostatecznego załatwienia sprawy zaproszenia i osiedlenia                
w Pruszkowie jednej rodziny Polaków – uciekinierów z Ukrainy. 

Poprosił o udzielenie pisemnych odpowiedzi. 
Powyższe interpelacje stanowią załącznik nr 19 i 20 do protokołu. 
Radny Olgierd Lewan  
w nawiązaniu do interpelacji Radnego Mazura odnośnie nagrywania obrad sesji przez 
Pruszkowską Telewizję Kablową stwierdził, że z zawodowego punktu widzenia, nie wyobraża 
sobie by sensowne były e-relacje  lokalnej telewizji z obrad sesji. Prawdopodobnie niewielu 
jest takich mieszkańców Pruszkowa, którzy chcieliby telewizyjnie uczestniczyć w obradach 
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Rady, a Ci, którzy mają na to chęć, to mogą przyjść i uczestniczyć bezpośrednio w obradach. 
Poinformował, że jest za pokazywaniem przez Spółdzielczą Telewizję Kablową „jakiegoś 
sensownego skrótu” z sesji wymieniając np. podejmowane na sesji dyskusje i podjęte 
decyzje.  
Radny Kazimierz Mazur  
zgodził się z wypowiedzią Radnego Lewana i stwierdził, że powinno być chociaż pokazane 
przedstawienie porządku obrad , wyniki głosowań, komentarze. 
Ponadto dodał, że odniósł wrażenie, iż STK przestała filmować sesję od czasu, gdy Rada 
podjęła uchwałę w sprawie zmniejszenia bonifikaty za wieczystą dzierżawę gruntu.  
Andrzej Kurzela – Zastępca Prezydenta 
zwrócił uwagę na fakt, że Telewizja Kablowa jest telewizją prywatną, a nie spółdzielczą. 
Dodał, że Prezydent spróbuje porozmawiać z władzami STK. 
Radny Józef Moczuło 
zwrócił się do Prezydenta Miasta z prośbą o doświetlenie ulic. 
Stwierdził, że szczególnie na Żbikowie, na peryferiach jest to częsty problem. Podał przykład 
okolic glinianek Hozera, ul. Szymkiewicza, ul. Baczyńskiego, ul. Teresy Danilewicz czy całe 
osiedle za ogródkami działkowymi – ul. Złota, ul. Platynowa.  
Jest to problem szczególnie jesienią i w zimie, kiedy wcześnie robi się ciemno i dzieci wracają 
ze szkoły brnąc w ciemności. Ponadto dodał, że w okolicach ogródków działkowych pojawiło 
się stado dzików, który nie widać „po ciemku”. Podobno pojawiły się na ul. Poznańskiej. 
Poinformował, że złoży na piśmie interpelację w tej sprawie. 
Drugim tematem, który chciałby poruszyć, to problem istniejący od wielu lat: kałuże przy                 
ul. 3 Maja u zbiegu z ulic: Bocianiej i Ciechanowskiej powstające po większych opadach 
deszczu.  
Podejmowane były prace remontowe na powyższych ulicach, ale nie przyniosły one 
oczekiwanego efektu.  
Andrzej Kurzela – Zastępca Prezydenta 
zwrócił uwagę, iż pierwszą interpelację zgłoszoną przez Radnego Moczuło należy uznać za 
wniosek do budżetu na rok 2016 i lata następne. Realizacja zadania wymaga po pierwsze 
wykupienia gruntów, które najczęściej nie mają uregulowanego stanu prawnego. Są to nowe 
osiedla z nieurządzonymi jeszcze drogami. W chwili obecnej trwają negocjacje z właścicielami 
nt. wykupu gruntów pod budowę tych dróg. Negocjacje są trudne, gdyż właściciele terenów 
żądają znacznie większych kwot niż są one warte.  
Zaznaczył, że tu nie chodzi o wymianę zepsutej lampy, sprawa dotyczy braku infrastruktury 
elektrycznej, co jest dość dużą i drogą inwestycją.  
Radny Kazimierz Mazur  
w nawiązaniu do powyższej wypowiedzi poinformował, że PGE w ubiegłym roku przyjęło 
strategię, że przede wszystkim będą budowane sieci kablowe, a nie nawietrzne.                               
W związku   z powyższym znacznie wzrosną koszty miasta w tym zakresie. 
Tak samo jest z własnością gruntów. Kiedy PGE budowało sieć, decyzję dot.  służebności 
gruntu otrzymywało w ciągu miesiąca.  
W chwili obecnej miasto musi wykupić grunty, opracować projekt i zrealizować dużo drożej 
inwestycję.  
Radna Anna Hejnowicz 
poinformowała, że na stronie miasta Pruszkowa zamieszczono informację o Mobilnym 
Punkcie Informacyjnym Funduszy Europejskich.  
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Poprosiła o zaprezentowanie mieszkańcom bardziej szczegółowych informacji w tym zakresie, 
aby mogli skorzystać z tej możliwości. 
Andrzej Kurzela – Zastępca Prezydenta 
poinformował, że prowadzone są rozmowy nt. powstania w/w punktu w mieście.    
Zaznaczył, że nie będzie on obsługiwany przez pracowników Urzędu Miejskiego.                         
Będą tam dyżurowali pracownicy Jednostki Wdrażania Programów Unijnych – podwładni 
Marszałka Województwa Mazowieckiego, który jest głównym dysponentem środków 
unijnych dla samorządów.  
Podczas Dni Pruszkowa funkcjonował pawilon Jednostki i okazało się, że jest duże 
zainteresowanie tematem zarówno przedsiębiorców jak i mieszkańców. Będzie on również 
funkcjonował podczas „Pożegnania lata”. 
Powyższa współpraca spowodowała, że punkt informacyjny cyklicznie będzie funkcjonował 
także na parterze Urzędu Miejskiego. 
Radna Anna Hejnowicz 
zwróciła się do Prezydenta o szeroką akcję informacyjną dotyczącą funkcjonowania 
powyższego punktu. 
Następnie poprosiła o podcięcie zwisających do stawu gałęzi wierzb płaczących w Parku 
Potulickich. 
Andrzej Królikowski – Zastępca Prezydenta Miasta 
poinformował, że sprawa gałęzi, o których wspomniała Radna zostanie uregulowana                        
w ramach konserwacji wierzb w najbliższych dniach. 
Radna Anna Hejnowicz 
poruszyła problem funkcjonowania Kina Letniego, na które okoliczni mieszkańcy skarżą się – 
ich zdaniem jest zbyt głośno. 
Andrzej Królikowski – Zastępca Prezydenta Miasta 
przypomniał, że w poprzednich latach kino letnie było zorganizowane w Parku Sokoła, gdzie 
również mieszkańcy tym razem ul. Chopina skarżyli się, iż filmy wyświetlane są zbyt późno                        
i zbyt głośno. 
Stwierdził, że są to dwie lokalizacje możliwe do przyjęcia. Być może rozwiązaniem będzie 
przyciszenie oraz przeniesienie kina letniego z niedzielnego na sobotni wieczór, gdyż główny 
zarzut tego dotyczył.  Można również zastosować  naprzemienną lokalizację kina letniego tj. 
w jednym tygodniu film byłby wyświetlony  na Pl. Jana Pawła II, a w drugim – w Parku Sokoła. 
Radny Olgierd Lewan  
podziękował Przewodniczącemu Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska oraz 
pracownikom Biura Rady za zorganizowanie posiedzenia i zaproszenie znakomitego zespół 
osób szczególnie z Urzędu Transportu Kolejowego, którego delegacja liczyła cztery osoby. 
Chodziło o wyjaśnienie decyzji podjętej przez UTK w sprawie wycinki drzew w odległości                   
15 m od torów WKD. 
Sprawa jest o tyle poważna, że wycinane drzewa rosną na działkach prywatnych oraz 
zabytkowych.  
Dodał, że sojusznikiem miasta w tej sprawie jest Starostwo Powiatowe, które będzie 
wydawało decyzję w sprawie wycinki każdego drzewa. 
Biorąc pod uwagę zapisy wszystkich ustaw, które związane są z tematem m.in. regulujące 
sprawy związane z ochroną środowiska, istnieje szansa, że wydawane decyzje będą zezwalały 
na wycinkę drzewa tylko w uzasadnionych przypadkach tj. gdy będzie stanowiło zagrożenie. 
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Andrzej Kurzela – Zastępca Prezydenta 
poinformował, że mieszkańców Pruszkowa czekają znaczne utrudnienia w ruchu na drodze 
719, gdzie będą trwały prace remontowe mostka na Utracie w pobliżu wiaduktu.                       
Drugi problem, o którym chciałby poinformować i  który został poruszony na wczorajszym 
spotkaniu z mieszkańcami Tworek, to hałas powodowany przez samoloty. W ostatnim czasie 
od wczesnych godzin porannych do późnych godzin nocnych testowany jest nowy tor startu   
i lądowania samolotów, na którego trasie znajduje się Pruszków.  
Szczególnie dotkliwie odczuwają to mieszkańcy Malich, Tworek i Ostoi, a także w dużej części 
mieszkańcy Żbikowa.  
Z informacji, które otrzymał wynika, że byłoby dobrze, gdyby do PL LOT wpłynęło jak 
najwięcej protestów od mieszkańców. Spowoduje to, że wnioski z testowania będą takie, iż 
główny tor startu i lądowania należy przenieść w inne miejsce. 
Zaznaczył, że będzie to wymagało dużej aktywności zarówno mieszkańców jak i władz 
miasta.   
Prezydent podjął już pewne działania w tej sprawie, ale byłoby dobrze, aby były one wsparte 
petycjami i protestami mieszkańców łącznie z informowaniem, iż będą wystąpienia                                   
o odszkodowania. 
Zwrócił się do radnych o zebranie w swoich okręgach jak największą liczbę podpisów pod 
protestami w powyższej sprawie. 
Radny Wojciech Gawkowski 
poinformował, że do niego również docierały skargi na kino letnie, ale nie będzie już poruszał 
tematu, który został wcześniej omówiony.  
Zwrócił uwagę na trudności w funkcjonowaniu niepełnosprawnych w Pruszkowie. 
Poinformował, że osoby niepełnosprawne nie wymagają od Prezydenta szerokiej oferty 
kulturalnej, oświatowej czy sportowej, gdyż mogliby z takiej korzystać w Warszawie, ale mają 
duże problemy z dojazdem do stolicy.  
Jeden z problemów dotyczy kursowania niskopodłogowych pociągów WKD, które zgodnie                       
z rozkładem jazdy powinny przyjeżdżać o ustalonych godzinach, a nie przyjeżdżają.                  
Chodzi o to, aby umożliwić osobom niepełnosprawnym i starszym podróż np. do Warszawy 
bez żadnych barier. 
Zwrócił się do władz miasta o interwencję w tej sprawie, tym bardziej, że miasto posiada 
udziały w tej spółce. 
Osoby niepełnosprawne i starsze często korzystają z bogatej oferty kulturalnej w Warszawie                         
i w związku z tym należy im umożliwić korzystanie z w/w komunikacji. 
Andrzej Kurzela – Zastępca Prezydenta 
poinformował, że na początku września oddany zostanie do użytku nowy tunel pod torami 
PKP. Przejście podziemne dostosowane zostało do potrzeb osób niepełnosprawnych. Są tam 
zamontowane również widy dostosowane do wózków zarówno dla niepełnosprawnych jak                    
i dla wózków dziecięcych. W związku z tym wjazd na perony będzie bezproblemowy. 
Jeśli chodzi o WKD, to po raz pierwszy zasygnalizowano, że są pociągi przystosowane dla 
niepełnosprawnych, które nie jeżdżą zgodnie z rozkładem jazdy. 
Jan Starzyński – Prezydent Miasta Pruszkowa 
stwierdził, że nowe składy WKD ulegają częstym awariom. W związku z tym nie zawsze 
kursuje pociąg przewidziany w rozkładzie tj. niskopodłogowy.  
Uznał jednak, że o zmianie powinni być informowani pasażerowie.  
Obiecał, że będzie interweniował w tej sprawie u Prezesa WKD. 
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Radny Mieczysław Maliszewski  
zwrócił się do Prezydenta Kurzeli w sprawie konserwacji studzienek ściekowych, które po 
obfitych opadach zapychają się i tworzą olbrzymie kałuże.  Dotyczy to ul. Ciechanowskiej                     
i Bocianiej. 
Andrzej Kurzela – Zastępca Prezydenta 
wyjaśnił, że Urząd jest na etapie aktualizacji  dokumentacji  na budowę zbiornika 
retencyjnego przy ul. Poznańskiej. Po trzech latach wobec nie uzyskania zgody na realizację 
powyższego zadania kolejno od Starosty i Wojewody , niezbędne jest dokonanie aktualizacji 
dokumentacji i ponowne wystąpienie o wydanie pozytywnej decyzji w tej sprawie.                              
W związku z powyższym trwają rozmowy ze Starostwem. Na zasadzie wzajemności użyczane 
będą działki w celu wykonania odwodnienia. 
Radny Ryszard Zacharski  
przekazał prośbę mieszkańców o uzupełnienie ławek na przystankach komunikacji miejskiej. 
Z przystanków korzysta dużo osób starszych i niepełnosprawnych. 
Radny Przemysław Sieciński 
jako pierwszą sprawę, zgłosił problem dostępności do alkoholu (często na ten temat 
dyskutowano w prasie podczas wakacji). Wiele gmin w Polsce zmniejsza liczbę punktów 
sprzedaży alkoholu. 
Podczas posiedzeń różnych komisji, w których uczestniczył, pojawiała się sprawa 
przestępczości związanej z bliskością punktów sprzedaży alkoholu. 
Zapytał ile jest aktualnie w Pruszkowie punktów sprzedaży alkoholu? 
Jan Starzyński – Prezydent Miasta Pruszkowa 
odpowiedział, że zgodnie z uchwałą Rady w Pruszkowie może być 120 punktów sprzedaży 
alkoholu. Limit nie został wykorzystany. 
Radny Przemysław Sieciński 
zapytał czy Pan Prezydent rozważa wprowadzenie zmian w tym zakresie np. zwiększenie 
odległości od punktu sprzedaży do szkoły czy kościołów? 
Jan Starzyński – Prezydent Miasta Pruszkowa 
odpowiedział, że powyższy problem rozwiązany został w ustawie sejmowej. Wcześniej 
istniały możliwości ograniczenia liczby sklepów z nocną sprzedażą alkoholu. Obecnie 
przedsiębiorcy prowadzący działalność gospodarczą sami ustalają godziny pracy, również               
w godzinach nocnych. 
Radny Przemysław Sieciński 
poruszył sprawę mierzenia odległości pomiędzy punktem sprzedaży alkoholu a szkołą.          
Są gminy, które uznają, że tę odległość  należy mierzyć nie od wejścia do budynku, ale od 
furtki, od ogrodzenia. Zapytał jakie jest stanowisko Prezydenta w tej sprawie? 
Andrzej Królikowski – Zastępca Prezydenta 
poinformował, że stanowisko władz miasta zostało określone w uchwale.  Odległość liczona 
jest „od wejścia do wejścia”. 
Stwierdził, że tak ważny problem należy przedyskutować na dwóch merytorycznych 
Komisjach tj., Komisji Prawa, Administracji i Bezpieczeństwa oraz  Polityki Społecznej                          
i Ochrony Zdrowia. 
Radny Przemysław Sieciński 
poinformował, że w okresie wakacji zaintrygowała go informacja, jakie zmiany zachodzą        
w Polsce  w ciągu ostatnich lat.  
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Radni na pewno pamiętają o istnieniu organizacji, która zajmowała się pisaniem listów, 
petycji w obronie dysydentów, osób aresztowanych, również robotników czy opozycjonistów 
Polskich.   
Była to organizacja Amnesty International. Jest to bardzo znana organizacja.                                               
W ostatnim czasie organizacja ta podjęła uchwałę o depenalizacji prostytucji i wszelkich z nią 
związanych działań.  
Organizacje kobiece stwierdziły, że ta wolta doprowadzić może do zmian w wielu systemach 
prawnych prowadzących do uznania, że czynności związane z tym tematem są dopuszczalne. 
Poinformował, że przybliżył sprawę dlatego, że w 2014 roku w polskich szkołach prowadzono 
program „Szkoła przyjazna prawom człowieka”. 
W tym kontekście zadał pytanie jakie programy realizowane są w pruszkowskich szkołach? 
Andrzej Królikowski – Zastępca Prezydenta 
stwierdził, że są to określenia skrótowe. Nie ma takich programów w szkołach                                
w Pruszkowie.  
Uznał, iż nie jest kompetentny do wyjaśniania i omawiania polskiego prawodawstwa w tym 
zakresie. 
Zaznaczył, że prostytucja w Polsce jest legalna. 
Radny Przemysław Sieciński 
przyznał, że prostytucja jest legalna, ale sutenerstwo już nie.  
Andrzej Królikowski – Zastępca Prezydenta 
przypomniał, że Radny mówił o prostytucji 
Radny Przemysław Sieciński 
poinformował, że takie zdarzenia mają miejsce , w związku z tym sformułuje zapytanie na 
piśmie  odnośnie programów realizowanych w szkołach.  
Beata Musiał – Wawryszczuk 
zwróciła się z prośbą o rozwiązanie następującego problemu.  
Poinformowała, że mieszka w kamienicy przy ul. 3 Maja 26. Od 1 sierpnia br. rozpoczął się 
remont kamienicy. W maju br. odbył się przetarg na powyższe zadanie. Mieszkańcy posiadają 
wszystkie skserowane dokumenty, które były w przetargu. Cyt.” To co się dzieje w kamienicy 
teraz, a co było w przetargu, to są różne rzeczy. Wszystko się nie zgadza.” 
Mieszkańcy rozmawiali z wykonawcą remontu, który wygrał przetarg i od którego otrzymano 
specyfikację, który poinformował, że te zadania, które były w przetargu nie będą realizowane, 
ponieważ TBS nie ma na to pieniędzy.  
W związku z tym zapytała, gdzie są pieniądze przeznaczone na remont kamienicy? 
Mieszkańcy składają oficjalną skargę i proszą o pomoc. 
Jan Starzyński – Prezydent Miasta Pruszkowa 
poinformował, że podczas przyjęć interesantów przez Prezydenta Miasta, w ostatni 
poniedziałek zgłosiła się grupa mieszkańców z tego budynku w powyższej sprawie. 
Sporządzony został protokół ze spotkania, który we wtorek rano przekazano Prezesowi TBS 
w celu przygotowania wyjaśnienia tej sprawy.  
Stwierdził, że kiedy otrzyma informacje od Prezesa, odniesie się do tematu. 
Beata Musiał – Wawryszczuk 
stwierdziła, że informując o powyższym Radę miała na celu przekazać Radzie Miejskiej                    
„co dzieje się w TBS.” 
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Ad.pkt.21. 

 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
odczytał analizę oświadczeń majątkowych dokonaną przez Urząd Skarbowy w Pruszkowie. 
Pismo Urzędu Skarbowego stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 
Następny termin sesji wyznaczył na dzień 24 września 2015 r. i poinformował, że materiały 
na sesję można odbierać w Biurze Rady od 17 września 2015 r.   
 

Ad.pkt.22. 
 
Radny Krzysztof Biskupski  – Przewodniczący Rady Miejskiej  
zamknął obrady X sesji Rady Miejskiej. 

Przewodniczący obrad : 
 

Krzysztof Biskupski 
Protokół sporządziła : 
Naczelnik 
Biura Rady Miejskiej  
 
Halina Skobluk 
 
Inspektor 
Biura Rady Miejskiej  
 
Agnieszka Pawlik 
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                                                 INFORMACJA 

z  DZIAŁALNOŚCI PREZYDENTA MIASTA PRUSZKOWA 

za okres od 16 czerwca  do 17 sierpnia  2015 r. 
 

 

1.  Prezydent Miasta Pruszkowa wydał następujące Zarządzenia: 

 

    -   Zarządzenie nr 68/2015 Prezydenta Miasta Pruszkowa z dnia 16 czerwca 

      2015 roku.  

w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej. 

Wyrażono zgodę na nabycie części nieruchomości położonej w Pruszkowie przy 

ul. 3-go Maja 100 stanowiącej działkę ew. nr:  

-   17/2 o pow. 473 m
2 

z obr. 08 przeznaczoną pod projektowana drogę gminną. 

Zatwierdzono cenę nabycia w/w działki na kwotę 79 582,00 zł   

                   

- Zarządzenie nr 69/2015 Prezydenta Miasta Pruszkowa z dnia 16 czerwca  

   2015  roku. 

w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej. 

Wyrażono zgodę na nabycie części nieruchomości położonej w Pruszkowie przy 

ul. Zdziarskiej stanowiącej działkę ewidencyjną nr: 

 337/23 o pow. 1393 m
2
 z obr. 07 przeznaczoną pod projektowana drogę 

gminną. 

Zatwierdzono cenę nabycia w/w działki na kwotę 223 549,00 zł  

   

       -  Zarządzenie nr 70/2015 Prezydenta Miasta Pruszkowa z dnia 16 czerwca  

          2015 roku.  
w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej. 

Wyrażono zgodę na nabycie części nieruchomości położonej w Pruszkowie 

przy ul. 3-go Maja 106 stanowiącej działkę ew. nr: 

- 14/5 o pow. 193 m
2 

z obr. 08 przeznaczoną pod projektowana drogę gminną. 

Zatwierdzono cenę nabycia w/w działki na kwotę 32 472,00 zł   

     

- Zarządzenie nr 71/2015 Prezydenta Miasta Pruszkowa z dnia 16 czerwca 

       2015  roku. 

w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej – w drodze 

przetargu ustnego nieograniczonego- 

Przeznaczono do sprzedaży – w drodze przetargu ustnego nieograniczonego – 

niezabudowaną nieruchomość gruntową, położoną w Pruszkowie przy  

ul. Spokojnej, stanowiącą w rejestrze ewidencji gruntów dz. nr 367/1 o pow. 782 

m
2
, obr. 26. 

Zatwierdzono cenę wywoławczą w/w nieruchomości na kwotę w wysokości: 

363 000 zł  + 23% podatek VAT zgodnie z obowiązującymi przepisami. 

            

-  Zarządzenie nr 72/2015 Prezydenta Miasta Pruszkowa z dnia 16 czerwca 

       2015 roku. 

       w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej – w drodze 

       przetargu ustnego nieograniczonego - 

       Przeznaczono do sprzedaży – w drodze przetargu ustnego nieograniczonego – 

       niezabudowaną nieruchomość gruntową, położoną w Pruszkowie przy  

       ul. Spokojnej, stanowiącą w rejestrze ewidencji gruntów dz. nr 367/2 

           o pow. 763 m
2
, obr. 26. 

           Zatwierdzono  cenę wywoławczą w/w nieruchomości w wysokości: 354 000 zł   
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           + 23% podatek VAT zgodnie z obowiązującymi przepisami. 

  

             -     Zarządzenie nr 73/2015 Prezydenta Miasta Pruszkowa z dnia 16 cvzerwca 

                    2015   roku. 

                    w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej w drodze 

                    bezprzetargowej. 

                    Przeznaczono do sprzedaży – w drodze bezprzetargowej nieruchomość 

                    gruntową, położoną w Pruszkowie: 

                    - przy ul. Zaułek, stanowiącą w rejestrze ewidencji gruntów dz. nr 306, obr. 18 

                    o pow. 168 m
2
,  

                   - przy ul. Śląskiej, stanowiącą w rejestrze ewidencji gruntów dz. nr 308, obr. 18 

                    o pow. 309 m
2
, 

                    - przy ul. Powstańców, stanowiąca w rejestrze ewidencji gruntów dz. nr 309/8, 

                    obr. 18 o pow. 25 m
2
, 

                    Łączna powierzchnia działek wynosi 502 m
2 

   

                    Sprzedaży dokonuje się w celu poprawienia warunków zagospodarowania 

                     nieruchomości przyległej, położonej przy ul. Powstańców. 

                    Zatwierdzono cenę w/w nieruchomości na kwotę w wysokości 358 930,00 zł 

                    + 23% VAT tj. 441 483,90 zł brutto.  

 

              -   Zarządzenie nr 74/2015 Prezydenta Miasta Pruszkowa z dnia 16 czerwca  

                   2015 roku. 

                   w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej. 

                   Wyrażono zgodę na nabycie działek położonych w Pruszkowie przy 

                   ul. Zdziarskiej: 

                  - nr 194/16 o pow. 1219 m
2
 z obr. 06 przeznaczonej pod projektowana drogę 

                   gminną 

                   - nr 194/19 o pow. 798 m
2
 z obr. 06 przeznaczonej pod projektowana drogę 

                   gminną. 

                   Zatwierdzono cenę nabycia w/w działek na łączną kwotę 331 650 zł     

                    

              -   Zarządzenie nr 75/2015 Prezydenta Miasta Pruszkowa z dnia 17 czerwca  

                   2015 roku. 

                   w sprawie powołania komisji egzaminacyjnych dla nauczycieli ubiegających się 

                   o awans na stopień  nauczyciela mianowanego. 

                   Powołano komisje egzaminacyjne dla 15 nauczycieli ubiegających się o awans 

                   na stopień nauczyciela mianowanego.  

 

              -   Zarządzenie nr 76/2015 Prezydenta Miasta Pruszkowa z dnia 18 czerwca  

         2015 roku. 

                   w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej w drodze 

                   bezprzetargowej. 

                   Przeznaczono do sprzedaży – w drodze bezprzetargowej nieruchomość 

                   gruntową, położoną w Pruszkowie przy ul. Białej, stanowiącą w rejestrze 

                   ewidencji gruntów dz. nr ew. 314/8, obr. 26 o pow. 176 m
2
. 

                   Sprzedaży dokonuje się w celu poprawienia warunków zagospodarowania 

                   nieruchomości przyległej.    

                   Zatwierdzono cenę w/w nieruchomości na kwotę w wysokości: 41 008,00 zł  

                   +  23% VAT.                     

                   Ustaloną cenę postanowiono rozłożyć na raty podlegające zapłacie 

                   w następujących terminach: 

                   - I rata podlegająca zapłacie nie później niż do dnia zawarcia umowy 
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                  przenoszącej własność nieruchomości – kwota 10 000,00 zł + 23% VAT.  

                  - II rata płatna do 30 września 2015 r. kwota     20 000,00 zł + 23% VAT 

                  wraz z oprocentowaniem  

                  - III rata płatna do 30 kwietnia 2016 r. kwota   11 008,00 zł + 23% VAT  

                  wraz z oprocentowaniem 

  

               -  Zarządzenie nr 77/2015 Prezydenta Miasta Pruszkowa z dnia 24 czerwca  

                  2015 roku. 

                  Zmieniające zarządzenie Nr 68/2004 Prezydenta Miasta Pruszkowa  

                  z dnia 19 maja 2004 r. w sprawie powołania Miejskiej Komisji Urbanistyczno - 

                  Architektonicznej. 

                  W Zarządzeniu Nr 68/2004 Prezydenta Miasta Pruszkowa z dna 19 maja 2004 r. 

                  w sprawie powołania Miejskiej Komisji Urbanistyczno – Architektonicznej,  

                  wprowadzono następujące zmiany: 

                  1) § 1 Zarządzenie otrzymuje brzmienie: 

                  „ § 1 Powołano Miejską Komisję Urbanistyczno – Architektoniczną w składzie: 

                  1. Przewodniczący: Monika  Trochym – Cynke 

                  2. Sekretarz: Krystyna Sławińska     

                  3. Członkowie: 1) Wojciech Bieniowski 

                                            2) Maciej Hejna 

                                            3) Dorota Woźny 

                  2) § 10 Załącznika otrzymuje brzmienie: 

                  „ §10. Za udział w pracach Komisji jej  członkom przysługuje wynagrodzenie 

                  brutto w wysokości 500 zł 

                   

               - Zarządzenie nr 78/2015 Prezydenta Miasta Pruszkowa z dnia  30 czerwca  

                  2015 roku. 

                 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Pruszkowa na 2015 rok 

                 W budżecie Miasta Pruszkowa na 2015 rok wprowadzono następujące zmiany:  

                 - po stronie dochodów: 

                 Dz. 852 Pomoc społeczna  Rozdz. 85213 Składki na ubezpieczenie zdrowotne 

                 opłacane za osoby pobierające świadczenia z pomocy społecznej, niektóre 

                 świadczenia rodzinne oraz za osoby uczestniczące w zajęciach w centrum 

                 integracji społecznej zwiększono § 2010  Dotacje celowe otrzymane z budżetu  

                 państwa na realizację zadań bieżących z zakresu administracji rządowej oraz  

                 innych zadań zleconych gminie (związkom gmin) ustawami o 700 zł    

                 rozdz. 85228  Usługi opiekuńcze i specjalistyczne  usługi opiekuńcze  

                 zwiększono o 5 000 zł rozdz. 85231 Pomoc dla cudzoziemców zwiększono 

                   § 2010  Dotacje celowe otrzymane z budżetu państwa na realizację zadań 

      bieżących z zakresu administracji rządowej oraz  innych zadań zleconych 

      gminie (związkom gmin) ustawami  o 1 000 zł rozdz. 85295 Pozostała 

      działalność zwiększono § 2030 Dotacje celowe otrzymane z budżetu państwa  

      na realizację własnych zadań bieżących gmin (związków gmin)  o 16 000 zł   

      - po stronie wydatków: 

      Dz. 758  Różne rozliczenia rozdz. 75818 Rezerwy ogólne i celowe  zmniejszono  

      § 4810 Rezerwy (ogólne) o 20 000 zł 

      Dz. 801 Oświata i wychowanie rozdz. 80104 Przedszkola zwiększono § 4300 

      Zakup usług pozostałych o 20 000 zł zmniejszono § 4400 Opłaty za 

      administrowanie i czynsze za budynki, lokale i pomieszczenia garażowe  

      o 20 000 zł 

      Dz. 852 Pomoc społeczna rozdz. 85213 Składki na ubezpieczenie zdrowotne 
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    opłacane za osoby pobierające świadczenia z pomocy społecznej, niektóre 

    świadczenia rodzinne oraz za osoby uczestniczące w zajęciach w centrum integracji 

    społecznej zwiększono § 4130 Składki na ubezpieczenie zdrowotne (zadania 

    zlecone) o 700 zł rozdz. 85228 Usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

    opiekuńcze zwiększono § 4170 Wynagrodzenia bezosobowe (zadania zlecone) 

    o 5 000 zł rozdz. 85231 Pomoc dla cudzoziemców zwiększono §  3110 

    Świadczenia społeczne (zadania zlecone) o 1 000 zł rozdz. 85295 Pozostała 

    działalność zwiększono §  3110 Świadczenia społeczne  o 16 000 zł  

    Dz. 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska rozdz. 90015 Oświetlenie 

    ulic, placów i dróg zwiększono §  4210 Zakup materiałów i wyposażenia  

    o 25 000zł  rozdz. 90095 Pozostała działalność zmniejszono §  4270 Zakup usług 

    remontowych o 5 000 zł    

 

              - Zarządzenie nr 79/2015 Prezydenta Miasta Pruszkowa z dnia 01 lipca  

                 2015 roku. 

                 w sprawie wprowadzenia regulaminu naboru na wolne stanowisko urzędnicze 

                 w tym kierownicze stanowisko urzędnicze dyrektora żłobka miejskiego 

                 w Pruszkowie. 

                 W celu zagwarantowania zasady jawności i konkurencyjności naboru na 

                 stanowisko urzędnicze w Urzędzie Miejskim  w Pruszkowie wprowadzono 

                 regulamin naboru na wolne stanowisko urzędnicze, w tym kierownicze – 

                 dyrektora  żłobka, stanowiący załącznik nr 1 do niniejszego zarządzenia. 

                             

             - Zarządzenie nr 80/2015 Prezydenta Miasta Pruszkowa z dnia  09 lipca  

                2015 roku. 

                w sprawie powołania komisji konkursowych dla wyłonienia kandydata na 

                dyrektora: Przedszkola Miejskiego Nr 14 w Pruszkowie, ul. Jasna 2. 

                Powołano komisje konkursową dla wyłonienia kandydata na dyrektora 

                Przedszkola Miejskiego Nr 14 w Pruszkowie, ul. Jasna 2.      

                Skład imienny komisji stanowi załącznik do zarządzenia.  

 

              - Zarządzenie nr 81/2015 Prezydenta Miasta Pruszkowa z dnia  09 lipca  

                 2015 roku. 

                 w sprawie powołania komisji konkursowej dla wyłonienia kandydata na 

                 dyrektora:  

        - Żłobka Miejskiego Nr 1 w Pruszkowie, ul. Hubala 3 

        - Żłobka Miejskiego Nr 2 w Pruszkowie, ul. Antka 7 

 

              - Zarządzenie nr 82/2015 Prezydenta Miasta Pruszkowa z dnia  09 lipca  

                2015 roku. 

                w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej. 

                Wyrażono zgodę na nabycie części nieruchomości położonej w Pruszkowie przy 

                ul. 3 – go Maja 122 stanowiącej działki ewidencyjne nr: 

                - nr 3 / 4 o pow. 353 m
2 
z obr. 08 przeznaczoną pod projektowana drogę gminną 

                - nr 3/6   o pow. 402 m
2
 z obr. 08 przeznaczoną pod projektowana drogę gminną 

                - nr 3/8   o pow. 466 m
2 
z obr. 08 przeznaczona pod projektowana drogę gminną  

                Zatwierdzono cenę nabycia w/w działek na łączna kwotę 205 433,00 zł  

 

              - Zarządzenie nr 83/2015 Prezydenta Miasta Pruszkowa z dnia  15 lipca  

                 2015 roku. 

                 w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej w drodze 

                 przetargu ustnego nieograniczonego. 
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                  Przeznaczono do sprzedaży – w drodze przetargu ustnego nieograniczonego 

                  niezabudowaną nieruchomość gruntową, położoną w Pruszkowie przy 

                  ul. Broniewskiego, stanowiąca w rejestrze gruntów dz. nr 166/5 o pow. 2063 m
2
, 

                  obr. 10. 

                  Zatwierdzono cenę wywoławczą w/w nieruchomości na kwotę w wysokości: 

                  564 000,00 zł + 23% podatek VAT zgodnie z obowiązującymi przepisami. 

 

               - Zarządzenie nr 84/2015 Prezydenta Miasta Pruszkowa z dnia  17 lipca  

                  2015 roku. 

                  w sprawie powołania Komisji Stypendialnej 

                  Powołano Komisje Stypendialną, której zadaniem będzie opiniowanie wniosków 

                  o przyznanie stypendiów i proponowanie ich wysokości.   

 

               - Zarządzenie nr 85/2015 Prezydenta Miasta Pruszkowa z dnia 17 lipca  

                  2015 roku. 

                  w sprawie powołania Zespołu ds. Bezpieczeństwa Informacji. 

                  Powołano Zespół ds. bezpieczeństwa informacji, którego zadaniem jest realizacja 

                  zadań z zakresu bezpieczeństwa informacji w zgodzie z uregulowaniami polityki 

                  bezpieczeństwa informacji.    

 

                - Zarządzenie nr 86/2015 Prezydenta Miasta Pruszkowa z dnia  20 lipca  

                  2015 roku. 

                  w sprawie zatwierdzenia konkursu na stanowisko dyrektora Przedszkola 

                  Miejskiego Nr 14 w Pruszkowie, przy ul. Jasnej  2. 

                  Na podstawie przedstawionej dokumentacji postępowania konkursowego 

                  zatwierdzono konkurs na stanowisko Dyrektora Przedszkola Miejskiego Nr 14   

                  w Pruszkowie przy ul. Jasnej 2, który odbył się w dniu 14.07.2015 r. 

 

               - Zarządzenie nr 87/2015 Prezydenta Miasta Pruszkowa z dnia  21 lipca  

                  2015 roku. 

                  w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej do przeprowadzenia egzaminu 

                   kończącego służbę przygotowawczą w Urzędzie Miejskim w Pruszkowie. 

                   Powołano komisje Egzaminacyjną do przeprowadzenia egzaminu kończącego 

                   służbę przygotowawczą w Urzędzie Miejskim w Pruszkowie, Pani Magdaleny 

                   Kędzierskiej. 

 

                - Zarządzenie nr 88/2015 Prezydenta Miasta Pruszkowa z dnia  22 lipca  

                  2015 roku. 

                   w sprawie nie wykonania prawa pierwokupu. 

                   Postanowiono nie wykonać prawa pierwokupu w stosunku do niezabudowanych 

                   nieruchomości, będących własnością firmy Mercus Development Spółka  

                   z ograniczoną odpowiedzialnością spółka komandytowo – akcyjna z siedzibą 

                   w Warszawie. 

                   Przedmiotowe nieruchomości położone są w Pruszkowie przy ul. Granicznej 14 

                   i są oznaczone w ewidencji gruntów jako działki nr ew. 329/2, 329/3, 329/4, 

                   w obr. 10 o łącznej powierzchni 903 m
2
. 

                   Nieruchomości te sprzedawane są umową warunkową sprzedaży  

                   Rep. A nr 6888/2015 z dnia 2015.07.21. 

 

                - Zarządzenie nr 89/2015 Prezydenta Miasta Pruszkowa z dnia  23 lipca  

                  2015 roku. 

                  w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej do przeprowadzenia egzaminu 
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                  kończącego służbę przygotowawczą w Urzędzie Miejskim w Pruszkowie. 

                 Powołano Komisję Egzaminacyjną do przeprowadzenia egzaminu kończącego 

                 służbę przygotowawczą w Urzędzie Miejskim w Pruszkowie, Pani Magdaleny 

                 Kuźmińskiej.    

 

              - Zarządzenie nr 90/2015 Prezydenta Miasta Pruszkowa z dnia  24 lipca  

                 2015 roku. 

                 w sprawie przyznania stypendiów sportowych Miasta Pruszków dla zawodników 

                 osiągających wysokie wyniki sportowe we współzawodnictwie 

                 międzynarodowym lub krajowym. 

                 1. Dokonano korekt w stypendiach sportowych Miasta Pruszkowa dla 

                 zawodników osiągających wysokie wyniki sportowe we współzawodnictwie 

                 międzynarodowym lub krajowym przyznanych na 2015 rok, zgodnie  

                 z załącznikiem do niniejszego zarządzenia. 

                 2. Środki finansowe na realizację zadania wymienionego w ust. 1 zostały 

                 zabezpieczone w budżecie Miasta Pruszkowa na 2015 rok w dz. 926, rozdz. 

                92605, § 3250, zadanie: 2120081 - „stypendia w zakresie kultury fizycznej 

                 i sportu”.  

                  

               - Zarządzenie nr 91/2015 Prezydenta Miasta Pruszkowa z dnia  28 lipca  

                  2015 roku. 

                  w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Pruszkowa na 2015 rok. 

                  W budżecie Miasta Pruszkowa na 2015 rok wprowadzono następujące zmiany: 

                  -  po stronie dochodów: 

                  Dz. 751 Urzędy naczelnych organów władzy państwowej, kontroli i ochrony 

                  prawa oraz sądownictwa rozdz. 75110 Referenda ogólnokrajowe i konstytucyjne 

                  zwiększono §  2010 Dotacje celowe otrzymane z budżetu państwa na realizację 

                  zadań bieżących z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych 

                  gminie (związkom gmin) ustawami o 37 285,00 zł   

                  Dz. 801 Oświata i wychowanie rozdz. 80101 Szkoły podstawowe zwiększono  

                                        §  2010 Dotacje celowe otrzymane z budżetu państwa na realizację zadań 

      bieżących z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych gminie 

      (związkom gmin) ustawami o 35 719,00 zł  rozdz. 80110 Gimnazja zwiększono  

      §  2010 Dotacje celowe otrzymane z budżetu państwa na realizację zadań 

                                         bieżących z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych gminie 

      (związkom gmin) ustawami o 23 041,00 zł  

      Dz. 852 Pomoc społeczna rozdz. 85206 Wspieranie rodziny zwiększono § 2030  

       Dotacje celowe otrzymane z budżetu państwa na realizację własnych zadań 

       bieżących gmin (związków gmin) o 17 500,00 zł rozdz. 85213 Składki na 

       ubezpieczenie zdrowotne opłacane za osoby pobierające niektóre świadczenia  

       z  pomocy społecznej, niektóre świadczenia rodzinne oraz za osoby 

       uczestniczące  w zajęciach w centrum integracji społecznej  zwiększono  §  2010 

       Dotacje celowe otrzymane z budżetu państwa na realizację zadań bieżących z 

       zakresu  administracji rządowej oraz innych zadań zleconych  gminie (związkom 

       gmin) ustawami o 6 500,00 zł rozdz. 85214 Zasiłki i pomoc w naturze oraz 

       składki na ubezpieczenia emerytalne i rentowe zwiększono § 2030  Dotacje 

       celowe otrzymane z budżetu państwa na realizację własnych zadań bieżących 

       gmin (związków gmin) o 17 696,00 zł rozdz. 85215 Dodatki mieszkaniowe 

       zwiększono § 2010 Dotacje celowe otrzymane z budżetu państwa 

                                         na realizację zadań bieżących z zakresu administracji rządowej oraz innych 

                                         zadań zleconych gminie (związkom gmin) ustawami o 19 625,12 zł  

                                        rozdz. 85216 Zasiłki stałe zwiększono § 2030 Dotacje celowe otrzymane  
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                                       z budżetu państwa na realizację własnych zadań bieżących gmin (związków 

gmin) o 141 900,00 zł rozdz. 85231 Pomoc dla cudzoziemców zwiększono  

                                       §  2010 Dotacje celowe otrzymane z budżetu państwa 

                                       na realizację zadań bieżących z zakresu administracji rządowej oraz innych  

zadań zleconych gminie (związkom gmin) ustawami o 5 800,00 zł  

                                       - po stronie wydatków 

                                       Dz. 751 Urzędy naczelnych organów władzy państwowej, kontroli i ochrony 

                                       prawa oraz sądownictwa rozdz. 75110 Referenda ogólnokrajowe i konstytucyjne 

                                       zwiększono § 4110 Składki na ubezpieczenia społeczne o 177,00 zł § 4120 

                                       Składki na Fundusz Pracy o 24,00 zł § 4170 Wynagrodzenia bezosobowe  

                                       o 18 750,00 zł  § 4210 Zakup materiałów i wyposażenia o 8 026,00 zł  § 4300 

                                       Zakup usług pozostałych o 10 308,00 zł  

                                       Dz. 801 Oświata i wychowanie rozdz. 80101 Szkoły podstawowe zwiększono     

§ 4140                                              Wpłaty na Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych  

                                                         o  1 270,00 zł zmniejszono § 4240 Zakup pomocy naukowych dydaktycznych 

                                                         i książek (zadania własne) o 500,00 zł   zwiększono § 4240 Zakup pomocy 

naukowych dydaktycznych i książek (zadania zlecone) o 35 719,00 zł  § 4270 

 Zakup usług remontowych o 9 400,00 zł zmniejszono § 4300 Zakup usług 

pozostałych o 9 400,00 zł  § 4390 Zakup usług obejmujących wykonanie 

ekspertyz, analiz i opinii o 770,00 zł rozdz. 80104 Przedszkola zmniejszono  

  § 4140 Wpłaty na Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

 o 9 000,00 zł zwiększono § 4210 Zakup materiałów i wyposażenia o 24 000,00 zł 

 § 4240 Zakup pomocy naukowych, dydaktycznych i książek o 5 000,00 zł 

zmniejszono  § 4400 Opłaty za administrowanie i czynsze za budynki, lokale 

 i pomieszczenia garażowe o 20 000,00 zł rozdz. 80110 Gimnazja zwiększono         

  § 4240 Zakup pomocy naukowych, dydaktycznych i książek  (zadania zlecone) 

 o 23 041,00 zł rozdz. 80113 Dowożenie uczniów do szkół zwiększono   

 § 4300  Zakup usług pozostałych o 25 000,00 zł rozdz. 80146 Dokształcanie i 

doskonalenie nauczycieli zmniejszono § 4300  Zakup usług pozostałych  

 o 25 000,00 zł  

 Dz. 852 Pomoc społeczna rozdz. 85206 Wspieranie rodziny zwiększono § 4170   

 Wynagrodzenia bezosobowe o 17 500,00 zł rozdz. 85213 Składki na 

 ubezpieczenie zdrowotne opłacane za osoby pobierające niektóre świadczenia  

 z pomocy społecznej, niektóre świadczenia rodzinne oraz za osoby 

 uczestniczące w zajęciach w centrum integracji społecznej zwiększenie § 4130 

Składki  na ubezpieczenie zdrowotne (zadania zlecone) o 6 500,00 zł  

  rozdz. 85214 Zasiłki i pomoc w naturze oraz składki na ubezpieczenia 

emerytalne i rentowe zwiększono § 3110 Świadczenia społeczne o 17 696,00 zł  

 rozdz. 85215 Dodatki mieszkaniowe zwiększono § 3110 Świadczenia społeczne 

 ( zadania zlecone) 19 429,89 zł § 4210 Zakup materiałów i wyposażenia (zadania 

zlecone) o  195,23 zł rozdz. 85216 Zasiłki stałe zwiększono § 3110 Świadczenia 

społeczne o 141 900,00 zł rozdz. 85231 Pomoc dla cudzoziemców § 3110 

Świadczenia społeczne o 5 800,00 zł  

 Dz. 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska rozdz. 90001 Gospodarka 

ściekowa i ochrona wód zmniejszono § Zakup energii o 2 460,00 zł rozdz. 90003 

Oczyszczanie miast i wsi zmniejszono § 4300 Zakup usług pozostałych  

 o 100 000,00 zł rozdz. 90004 utrzymanie zieleni w miastach i gminach 

zwiększono  § 4300 Zakup usług pozostałych o 100 000,00 zł rozdz. 90095 

Pozostała działalność zwiększono § 4300 Zakup usług pozostałych o 2 460,00 zł           
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              - Zarządzenie nr 92/2015 Prezydenta Miasta Pruszkowa z dnia  28 lipca  

                 2015 roku. 

                 w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej. 

                 Wyrażono zgodę na nabycie części nieruchomości położonej w Pruszkowie przy 

                  ul. Żbikowskiej stanowiącej działkę ewidencyjną nr: 

                 - nr 116/4 o pow. 232 m
2 
z obr. 03 przeznaczoną częściowo pod teren ulicy   

                  lokalnej oraz częściowo pod ciąg pieszo – jezdny 

                  Zatwierdzono cenę nabycia w/w działki na łączna kwotę 39 034,00 zł  

 

      - Zarządzenie nr 92/2015 Prezydenta Miasta Pruszkowa z dnia 10 sierpnia 

                 2015 roku. 

                 w sprawie powołania obwodowych Komisji do spraw Referendum. 

                 Powołano 30 Obwodowych Komisji do spraw Referendum w Pruszkowie. 

                 Komisje przeprowadzą referendum ogólnokrajowe zarządzone na dzień 06 

                 września 2015 r.  

                 Składy Obwodowych Komisji do spraw Referendum stanowią załącznik do 

                 niniejszego zarządzenia. 

                  

         2.   Prezydent Miasta Pruszkowa rozpatrzył następujące wnioski finansowe:  

               Prezydent Miasta wyraził zgodę na umorzenie należności z tytułu nie płacenia 

               za   pobyt dzieci w n/w przedszkolach oraz za wyżywienie na łączną kwotę  

               3 824,46 zł   

               Przedszkole Miejskie Nr 6  

      - opłata w wysokości 241,20 zł (świadczenie usług przedszkolnych – 114,17 zł 

        + opłata za wyżywienie – 127,03 zł) 

      - opłata w wysokości 212,20 zł (świadczenie usług przedszkolnych) 

      Przedszkole Miejskie Nr 7  

      - opłata w wysokości 1 318,06 zł (świadczenie usług przedszkolnych), 

      - opłata w wysokości 52,17 zł (świadczenie usług przedszkolnych), 

      Przedszkole Miejskie Nr 8  

      - opłata w wysokości 529,33 zł (świadczenie usług przedszkolnych – 276,62 zł  

        + opłata za wyżywienie – 252,71 zł), 

      - opłata w wysokości 1 437,98 zł  (świadczenie usług przedszkolnych – 479,86 zł 

        +  opłata za wyżywienie – 428,79 zł  

      Przedszkole Miejskie Nr 11 

      - opłata w wysokości 33,46 zł (świadczenie usług przedszkolnych). 

      Dyrektorzy placówek wielokrotnie próbowali wyegzekwować przedmiotowe 

      należności,  ale niestety ich działania nie przyniosły pozytywnego rezultatu. 

   

3.   Prezydent Miasta Pruszkowa wyraził zgodę na rozpoczęcie nowych 

      postępowań  przetargowych:  

1/ odbiór odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości zamieszkałych 

 na terenie miasta Pruszkowa, 

2/ zagospodarowanie części osiedlowego terenu zieleni, 

3/ zimowe utrzymanie ulic miejskich w sezonie zimowym 2015/2016, 

4/ budowa obiektów oświatowo – sportowych Żbików Bąki  

     5/ pełnienie funkcji inwestora zastępczego przy realizacji zadania inwestycyjnego 

         pn. „budowa obiektów oświatowo – sportowych Żbików – Bąki”. 

6/ przebudowa nawierzchni ul. Drzymały i Niepodległości w Pruszkowie, 

7/ ustalenie i obsługa długoterminowego kredytu w kwocie 16 715 120,00 zł na 
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 pokrycie deficytu w kwocie 9 137 380,00 zł na spłatę wcześniej zaciągniętych 

 kredytów i pożyczek w kwocie 7 577 740,00 zł   

      8/ utrzymanie czystości i porządku oraz konserwacja zieleni na terenach miejskich 

           – 8 rejonów, 

 9/ przebudowa nawierzchni ulicy Obrońców Pokoju od ul. Kościuszki do  

     ul. Przemysłowej oraz  

     a) kanalizacji sanitarnej w ulicy Obrońców Pokoju od ul. Kościuszki do 

     ul. Przemysłowej, 

     b) kanalizacji deszczowej w ulicy Obrońców pokoju od ul. Kościuszki do  

     ul. Przemysłowej. 

10/ wykonanie projektu tras rowerowych w Pruszkowie, 

      11/ zagospodarowanie części zieleńca przy Szkole Podstawowej Nr 2  

            w Pruszkowie. 

             

4.    Prezydent Miasta Pruszkowa zatwierdził wyniki przetargów:  
 Przetarg nieograniczony na:  

       1/ przebudowę nawierzchni ulicy Jaśminowej, Morelowej, Porzeczkowej  

        w Pruszkowie. 

        Najkorzystniejszą ofertą była oferta firmy: 

        „BUD – BRUK” Zakład Robót Drogowych Wiesław Bugajczyk z Pruszkowa  

        Oferowana cena brutto – 1 339 957,06 zł  

        2/  

         zadanie 1: 

         sporządzenie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

         miasta Pruszkowa dla obszaru Żbików II etap I 

         zadanie 2: 

         sporządzenie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części  

         Miasta Pruszkowa dla obszaru Al. Wojska Polskiego – Gordziałkowskiego - 

         Komorowska - Brzozowa 

         zadanie 1 

         Najkorzystniejszą ofertą była oferta firmy:      

         Konsorcjum: 

         Lider: INTERPROJEKT Gabriel Ferliński z Łodzi 

         Partner: URBANISTYKA i ARCHITEKTURA Witold Ignaczak z Łodzi 

         Oferowana cena brutto: 30 750,00 zł  

         zadanie 2 

         Najkorzystniejszą ofertą była oferta firmy:    

         SUNBAR Sp. z o. o. z Otrębus 

         Oferowana cena brutto: 51 660,00 zł  

         3/ wykonanie remontów nawierzchni jezdni, chodników i zjazdów z elementów 

          betonowych na drogach gminnych miasta Pruszkowa.  

          Najkorzystniejszą ofertą była oferta firmy:     

          Usługi Brukarskie, Budowa Dróg Król Józef Zbigniew, 05 – 816 Opacz Kolonia 

          Oferowana cena brutto – 291 7000,00 zł (dla porównania ofert) 

          Oferowany okres gwarancji – 12 miesięcy 

          4/ przebudowę obiektów MZOS w zakresie wykonania modernizacji instalacji 

          systemu sygnalizacji pożarowej w budynku dużej hali ZNICZ w Pruszkowie 

          przy ul. Bohaterów Warszawy 4  

          Najkorzystniejszą ofertą była oferta firmy:      

          IST Integracja Systemów Teletechnicznych Sp. z o. o. z Katowic 

          Oferowana cena brutto –  108 656,97 zł  

          Oferowany okres gwarancji – 60 miesięcy  
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          5/ zagospodarowanie części osiedlowego terenu zieleni 

         Najkorzystniejszą ofertą była oferta firmy: 

         Firma RUTKOWSKI, Tadeusz Rutkowski z Pruszkowa  

         Oferowana cena brutto  - 178 637,77 zł   

   

5.   Prezydent Miasta wyraził zgodę na powierzenie na kolejne 5 lat stanowiska 

      dyrektora w n/w placówkach oświatowych w Pruszkowie:  

      1. Ewie Brownik – dyrektorowi Przedszkola Miejskiego Nr 2 w Pruszkowie przy 

           ul. Partyzantów nr 2/4  

       2. Barbarze Bittel – dyrektorowi Przedszkola Miejskiego Nr 4 w Pruszkowie przy 

           ul. B. Prusa nr 27, 

       3. Wiesławie Juszczak – dyrektorowi Przedszkola Miejskiego Nr 6 w Pruszkowie 

            przy ul. Hubala nr 1, 

       4. Elżbiecie Nowackiej – dyrektorowi Przedszkola Miejskiego Nr 10 

           w Pruszkowie przy ul. Chopina  nr 13,     

       5. Aidzie Piskosz – dyrektorowi Przedszkola Miejskiego Nr 11 w Pruszkowie przy 

           ul. Hubala 2, 

       6. Urszuli Głogowskiej – Żuchowskiej – dyrektorowi Szkoły Podstawowej Nr 9  

           w Pruszkowie przy ul. Mostowej 6, 

       7. Mirosławie Śliwińskiej – dyrektorowi Szkoły Podstawowej Nr 10 w Pruszkowie 

           przy ul. Pływackiej 16.    

       W/w dyrektorzy spełnili wszystkie wymogi formalne oraz otrzymali wyróżniające 

       oceny pracy. 

 

      6.   W związku z wnioskiem Starostwa Powiatowego w Pruszkowie  Prezydent Miasta 

            nie wyraził  zgody na zawarcie umowy użyczenia na nieruchomość gruntową 

            stanowiącą dz. ew. nr 140/4 z obr. 21 (teren Parku Kościuszki) z przeznaczeniem 

            pod  parking. 

            Jak wynikało z przedstawionej propozycji lokalizacji parkingu, jego urządzenie 

            wiązałoby się ze zniszczeniem terenu zielonego Parku oraz usunięciem drzew,  

            w tym wycięciem znacznych rozmiarów lipy drobnolistnej. Przeznaczenie cz. 

            Parku pod parking a następnie zniszczenie zieleni, spowodowane przez działania 

            mające na celu urządzenie miejsc postojowych dla samochodów, mogą mieć 

            bardzo negatywny odbiór społeczny oraz wywołać fale krytyki i uwag ze strony 

            mieszkańców i organizacji. Park Kościuszki jest bardzo lubiany przez 

            mieszkańców i jest często wybieranym miejscem do wypoczynku, spotkań  

            i spacerów.  

           Wydział Ochrony Środowiska i Wydział Architektury, Urbanistyki 

            i Zagospodarowania Przestrzennego negatywnie zaopiniował zamiar utworzenia 

            parkingu na terenie cz. Parku Kościuszki. 

              

      7.  Na wniosek Spółdzielni Mieszkaniowej „PAX” Prezydent Miasta wyraził zgodę 

           na przedłużenie terminu usunięcia ogrodzenia na części działki nr  193/5 z obr. 22 

            usytuowanej przy ul. Lipowej do 30 września 2015 r. Spółdzielnia PAX 

            argumentuje swój wniosek uzyskaniem stosownych pozwoleń.    

        

        8. Prezydent Miasta wyraził zgodę na ogłoszenie przetargu ustnego 

            nieograniczonego na sprzedaż niezabudowanej nieruchomości położonej  

            w Pruszkowie przy ul. Malwy na której usytuowany jest słup rozkraczony 

            o wysokości 14 m i przez którą przebiega linia elektroenergetyczna średniego 

            napięcia SN 15kV. Działka nr 705, obr. 15 o pow. 687 m
2.

  

            Cena wywoławcza nieruchomości  129 000 zł (188 zł/ m
2
).    
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      9.  Prezydent Miasta rozpatrzył wnioski dotyczące dzierżawy gruntów na terenie 

       Miasta Pruszkowa.    

           1/ Prezydent Miasta wyraził zgodę na przedłużenie dzierżawy na  1 rok na 

            grunt przy ul. Domaniewskiej (przy cmentarzu) cz. dz. ew. nr 86/5 w obr. 01  

            o pow. 20 m
2
, z przeznaczeniem na lokalizację tymczasowego pawilonu 

            handlowego do sprzedaży kwiatów i zniczy. Umowa obowiązywała do 30.06.15 r.    

           Czynsz dzierżawny 5 zł /m
2
 tj. 100 zł + VAT miesięcznie.  

           2/ Prezydent Miasta wyraził zgodę na przedłużenie  3 umów dzierżawy na 1 rok na 

            nieruchomość gruntową stanowiącą cz. dz. ew. nr 86/6 w obr. 01 przy ulicy 

            Domaniewskiej (teren parkingu przy cmentarzu) z przeznaczeniem na sprzedaż 

            kwiatów i zniczy. Umowy zawarte od 01.08.2014 r. do 31.07.2015 r.      

            Czynsz dzierżawny 5 zł /m
2. 

            3/ Na wniosek firmy KM WIMAR z Pilawy Prezydent Miasta nie wyraził zgody na 

            dzierżawę części nieruchomości gruntowej o pow. 100 m
2
, położonej 

            w Pruszkowie, w Parku Potulickich przy pawilonie gastronomicznym,  

            z przeznaczeniem postawienia dmuchanych, pneumatycznych urządzeń 

            rekreacyjnych dla dzieci. 

            Jednocześnie Prezydent polecił wskazać Wydziałowi Geodezji alternatywną 

            lokalizację na tego typu działalność.           

 

      10. Prezydent Miasta  Pruszkowa rozpatrzył  wnioski dotyczące inwestycji na 

            terenie Miasta Pruszkowa.  

            I. Przebudowa ulicy Przejazdowej na odcinku od ul. Promyka 

           do ul. Południowej w Pruszkowie. 

           Na wniosek Biura projektowego ROBIMART Prezydent Miasta wyraził zgodę 

           na  przedłużenie terminu do 30 sierpnia 2015 r. przekazania dokumentacji 

           projektowej dla w/w zadania. 

           Termin oddania przewidziany umową to 30 czerwca 2015 r.  

           II. Wykonanie wodociągu i kanalizacji sanitarnej w ul. Kasztanowej, 

           Bolesława Mazowieckiego i Ryszarda w Pruszkowie.  

           Na wniosek firmy „WOD – KAN” Więckowski i Milewski Sp. J. Prezydent 

           Miasta wyraził zgodę na przedłużenie terminu wykonania (31.07.2015 r. termin 

           zakończenia)  wodociągu i kanalizacji  sanitarnej w ul. Kasztanowej, Bolesława 

           Mazowieckiego i Ryszarda w Pruszkowie do 31 października 2015 r.         

           Prace przy budowie w/w inwestycji są zaawansowane już w 80% - pozostało tylko 

           wykonać wodociąg w ul. Ryszarda i spiąć z istniejącą siecią wodociągową.  

           Spowodowane zostało to odmową udzielenia wykonawcy zajęcia pasa drogowego 

           przez Gminę Michałowice. 

           III. Wykonanie dokumentacji projektowej dla zadania „Przebudowa 

           nawierzchni ul. Stalowej w Pruszkowie. 

           Na wniosek Biura Idea SDT Paweł Dziewicki Prezydent Miasta wyraził zgodę  

           na przedłużenie terminu przekazania dokumentacji projektowej dla w/w zadania 

           do 30 września br.  

           Biuro swoją prośbę motywuje przedłużającymi się wyjaśnieniami dotyczącymi 

           klasy użytku (TK) i użytkownika (PKP) działki o nr 159/5 z obr. 18 w Pruszkowie, 

           wchodzącej w zakres opracowania. 

           IV. Budowa drogi nowo – projektowanej na dz. 44/6 obr. 06 w Pruszkowie   

           Na wniosek Biura Idea SDT Paweł Dziewicki Prezydent Miasta wyraził zgodę na  

           przedłużenie terminu przekazania dokumentacji projektowej dla w/w zadania  

           do 31 lipca 2015 r.  
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            Biuro swoją prośbę  motywuje przedłużającymi się uzgodnieniami kanalizacji 

            deszczowej.    

            V. Przebudowa ulicy Obrońców Pokoju w Pruszkowie.  

       Na wniosek  Biura Projektowego Lambda  Prezydent Miasta wyraził zgodę na 

       przedłużenie terminu przekazania dokumentacji projektowej dla w/w zadania do 

       31 lipca 2015 r.    

       VI. Przebudowa nawierzchni Targowiska Miejskiego w Pruszkowie. 

      Prezydent Miasta zatwierdził protokół konieczności  - na roboty uzupełniające –  

      z dnia 13.07.2015 r. na w/w zadanie.   

      Komisja stwierdziła konieczność wykonania następujących robót : 

      - wykonanie dodatkowej nawierzchni Targowiska Miejskiego polegającego na 

      rozbiórce z wywozem starej nawierzchni i utwardzenia kostką brukową 

      o pow. 899 m
2  

na wykonanej stabilizacji. 

     Wykonane utwardzenia w ramach robót uzupełniających jest celowe z uwagi na 

      bardzo zły stan techniczny nawierzchni na dalszym odcinku stwarzające 

      zagrożenie bezpieczeństwa przemieszczających się ludzi w dni targowe. 

     Przewidywany koszt: 130 000 zł brutto 

     Termin wykonania robót: do dnia 20.08.2015 r.  

     VII. Termomodernizacja budynku Szkoły Podstawowej Nr 2 w Pruszkowie 

przy ul. Jasnej. 

         Prezydent Miasta zatwierdził protokół konieczności nr 1 z dnia 03.07.2015 r. na 

         roboty zamienne występujące przy realizacji w/w  inwestycji.  

         W/w protokół zawiera propozycje rezygnacji z robót jn: 

         a. zerwanie wszystkich warstw pokrycia dachowego na budynku głównym; 

         b. zerwanie wszystkich warstw pokrycia dachowego na budynku sali 

         gimnastycznej; 

         c. wykonanie „attyki” (obwodowa otoku budynku) na gzymsie wokół budynku 

         głównego; 

     wg sprawdzonego przez Inspektora nadzoru kosztorysu różnicowego 

     Wykonawcy 

         kwota  robót z których się rezygnuje wynosi brutto 170 550,68 zł    

         W zamian wprowadzić: 

         a. wykonanie zadaszeń dwóch wnęk naświetlających (nisze) znajdujących się  

         w  połaci  dachowej budynku przedszkola;   

         b. zabezpieczenie konstrukcji podjazdu dla osób niepełnosprawnych poprzez 

         cynkowanie ogniowe;    

         c. zamontowane krat WEMA na podjeździe dla osób niepełnosprawnych; 

         d. zamontowanie sześciu kompletów siłowników do okien sali gimnastycznej; 

         e. wykonanie utwardzenia terenu patio, przygotowanie obszarów zieleni 

          i odprowadzenie wody opadowej z daszku nad wejściem do przedszkola 

         do studni chłonnej, 

         wg kosztorysu ofertowego Wykonawcy kwota robót dodatkowych, które  

         będą wykonane wynosi brutto 170 550,68 zł  

      VIII. Dobudowa klatki schodowej i sali rekreacyjnej w Przedszkolu 

       Miejskim  Nr 4 

       1/ Prezydent Miasta zatwierdził protokół konieczności nr 5 z dnia 24 lipca 2015 

       roku na wykonanie robót uzupełniających związanych z wykonaniem w/w 

       zadania: 

       Komisja stwierdziła konieczność wykonania n/w robót: 

       - wykonanie dodatkowych słupów i belek konstrukcyjnych w łączniku, 

       - wykonanie konstrukcji na dachu trafostacji sąsiadującej z nowym budynkiem, 

       - powiększenie daszków nad wejściem od strony ogrodu do łazienki dzieci i na 
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       teren, 

     - wykonanie ławy fundamentowej pod okładziny schodów wejścia głównego, 

     - wykonanie 6 sztuk podokienników w sali zajęć dzieci i szatni na parterze, 

     - zamurowanie przestrzeni pod biegiem schodowym od strony szatni, 

     - zamiana opraw oświetleniowych w holu wejścia głównego i na korytarzu 

     I pietra, 

     - zastąpienie klap dymowych w dachu łącznika oknami przystosowanymi do 

     funkcji oddymiania klatki schodowej, 

     - odprowadzenie wód opadowych z trzech rur spustowych do studni chłonnych, 

     Termin wykonania robót uzupełniających nie ma wpływu na zmianę terminu 

     zakończenia inwestycji. Prace zostaną wykonane do 30.08.2015 roku  

     Wg kosztorysu ofertowego wartość robót uzupełniających wynosi 71 032,88 zł 

     brutto 

       2/ Prezydent Miasta zatwierdził protokół konieczności nr 6 z dnia 24 lipca 2015 r. 

       na wykonanie robót dodatkowych związanych z wykonaniem w/w zadania. 

     Komisja stwierdziła konieczność wykonania n/w robót: 

       - obudowa płytami G-K elementów konstrukcyjnych – sala zajęć parter, część 

          remontowana, 

       - wykonanie nowej podbudowy korytarza parteru e części remontowanej, 

       - wykonanie wzmocnienia nadproży okiennych, 

       - wykonanie przed – ścianek – korytarz łączący część nową z częścią starą, 

       - wykonanie wnęk grzejnikowych – część nowa. 

       - wykonanie płyty żelbetowej pod konstrukcję tarasu usytuowanego na gruncie 

         w części rekreacyjnej budynku, 

       - montaż okienka podawczego w nowym pomieszczeniu intendentki, 

       - obudowa przeciwpożarowa płytami G – K podciągów stalowych – klatka 

      schodowa, 

       - wykonanie konstrukcji stalowych i zabudów – część nowa,  

       - montaż zaworu pierwszeństwa na instalacji wodociągowej, 

       - wykonanie 3 studni chłonnych w celu przyjęcia wody opadowej sprowadzonej  

         z dachu i tarasu nowego budynku, 

       - wykonanie instalacji domofonowej przy wejściu głównym, 

       - wykonanie systemu podgrzewania rynien i rur spustowych z dachu nowego 

          budynku, 

       - montaż instalacji opraw kierunkowych i ewakuacyjnych. 

      Wykonanie robót dodatkowych nie ma wpływu na zmianę terminu zakończenia 

       przez Wykonawcę realizacji całości inwestycji.     Wartość wykonania w/w robót 

      dodatkowych wg kosztorysu ofertowego wynosi 109 718,34 zł brutto. 

X.  Przebudowa ulicy Lipowej na odcinku od Al. Armii Krajowej do granicy 

miasta. 

      Na wniosek firmy ROBIMART Prezydent Miasta wyraził zgodę na przedłużenie 

      terminu do 30 listopada 2015 r. przekazania dokumentacji projektowej dla w/w 

zadania. 

      Powyższa prośba spowodowana jest przedłużającymi się uzgodnieniami włączenia 

      ul. Lipowej w ulicę Kolejową z Gminą Michałowice.      

 

 

 

     Sporządziła: Zatwierdził:                                                                      

 

       Bogusława Grzegółka mgr Jan Starzyński 

       Wydz. Organ. Admin.    Prezydent Miasta Pruszkowa 
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Przewodniczący Rady Miejskiej

w pruszkowie

Pan Krzysztof Biskupski

szanowny Panie Przewodniczący,

od kilku miesięcy obserwujemy, że transmisja telewizyjna obrad Rady trwa zaledwie
20,25 minut. wielu mieszkańców pruszkowa zwraca się do radnych z prośbą o wyjaśnienie przyczyny
takiej sytuacji. przypuszczam, że spowodowało to podjęcie przez Radę uchwaĘ o zmniejszeniu ulg od
opłaty za dzierżawy wieczyste, o które to ulgi wystąpiła pruszkowska 5półdzielnia Mieszkaniowa.
W związku z tym zwracam się do Pana z prośbą o interwencję u właściciela Telewizji Kablowej W celu
wznowienia pełnych transmisji, które w sposób catościowy iobiektywny przybliżają, obywatelom
Miasta, pracę radnych.

Z poważaniem.
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Prezydent Pruszkowa

Pan Jan Starzyński

lNT€ąPELACsĄ

szanoWny Panie Prezydencie,

osiem miesięcy temu zwróciłem się do Pana Prezydenta, W imieniu radnych PiS u,

o zaproszenie iosiedlenie w Pruszkowie jednej rodziny Polaków, uciekinierów z Ukrainy.
otrzymałem Wtedy odpowiedź, że bez siedliska nie ma takiej możliwości. Zobowiązał się Pan
wówczas o natychmiastowe starania w celu pozyskania właściwego mieszkania, Przypominałem Panu
na każdej sesjijego zobowiązanie. Niestety do dnia dzisiejszego nie ma żadnych efektów. Dlatego też
proszę o pisemne wyjaśnienie braku uzyskania efektóW i przedstaWienie możliwości ostateczneBo
zalatwienia sprawy.

Z poWażaniem.

Radny Kazim
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NACZELNIK
URZĘDU SKARBOWEGO

\il PRUsZKowIE
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Doty czy i oświadczeń maj

Przewodniczący
Rady Miejskiej w Pruszkowie
ul, Kraszewskie go l4lt6
05-800 Pruszków

ątkowych za rok 2014 radnych Rady Miejskiej w Pruszkowie

Naczelnik Urzędu Skarbowego w Pruszkowle działĄąc na podstawie art, 24 h lst, 1ż

ustawy Z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie grrrinnym (Dz. IJ. z ż0llr. poz. 594 z późn. zm.)

informuje, żę zostńa przeprowadzona analiza oświadczeń majątkowych złożonych za rok ż01,4

przez radnych Rady Miejskiej Pruszkowa.

Analży dokonano pod kątem zgodnoś ci z zezlaniami podatkowymi będącymi

w posiadaniu tut. organu podatkowego oraz oświadczeniami złożonymi zalata wcześntejsze.

W wyniku przeprowadzonej ulalizy, w części oświadczeń maj ątkowych stwierdzono

nieprawidłowości, które opisano w załączonym zestawieniu.

* /-rł§ l ĘP§TWIL
;'.] Ą':: 7,]r t*nii{,}"

BQtą, W#R!,ĘiR6_dBturo 'R.l

wplynęlo E,ft,'żót5"
aodpig

Sporządziła: Hanna Łaska
kontakt: (22) 738-08_20
Otrąvmuia:
1. Adresat
2. a/a

tH

Z-ca Nl.cZELNJ
1]lizĘoU §KA9P9',tEGo

ul, Staszica 1, o5-8oo Pru§zkóW I tel| +48 22 73 80 900
e-mailI us1 421 @mz,molnet,gov,pI

I tax:. +48 22 73 ao 776 WWW, is,Waw.pl/uspruszkow
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